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SKRAĆENI  ZAPISNIK 
 
sa 11. sjednice  Županijske skupštine  Istarske županije, održane  10. svibnja 2010. godine 
(ponedjeljak) u Maloj koncertnoj dvorani spomen doma  u Pazinu 
 

Sjednicu je u  17,00 sati otvorio DINO KOZLEVAC , predsjednik Skupštine Istarske 
županije  (IDS-HNS- SDP-ZELENA STRANKA), koji je  sjednici i predsjedavao, 

Pozdravlja sve prisutne kolegice vijećnice i kolege vijećnike Skupštine Istarske 
županije, 

-    Župana  Ivana Jakovčića, 
- zamjenicu  Župana , gospoñu Vivianu Benussi, 
- zamjenika Župana , gospodina Vedrana Grubišića, 
- načelnika uprave , gospodina Valeria  Drandića, 
- resorne pročelnike  županijskih upravnih odjela Istarske županije,  
- predstavnike medija i sve ostale koji prisustvuju 11.. sjednici Skupštine Istarske 

županije 
Moli tajnicu Skupštine, Vesnu Ivančić, da izvrši prozivku vijećnika. 

 
VESNA IVANČIĆ : (Vrši prozivku) 
 
PRISUTNI – ODSUTNI 
 
 

 
Red.br. 

 
 VIJEĆNIK 

 
LISTA 

 
PRIMJEDBE 

1. Vesna Dabo-Vlahović IDS – HNS  
2. Furio Radin IDS – HNS   
3. Mirjana Antonelić IDS – HNS  
4. Valter Drandić IDS – HNS Odsutan (O) 
5. Katarina Nemet IDS – HNS  
6.  Nevija Poropat IDS – HNS  
7.  Tedi Chiavalon IDS  -HNS   
8.  Roberta Lakošeljac IDS – HNS  
9.  Ahmed Makota IDS - HNS   
10. Vojo Kličković IDS - HNS   
11. Tom Bisaku                                                                           IDS - HNS   
12.  Eda Klapčić IDS - HNS   
13.  Serño Baskijera IDS - HNS   
14.  Serño Rigo IDS - HNS  Odsutan (O) 
15.  Marin Grgeta IDS - HNS   
16.  Alida  Perkov IDS - HNS   
17.  Tamara Brussich IDS - HNS  Odsutna (O) 
18.  Danica Miletić IDS - HNS   
19.  Silvio Brunelli IDS - HNS   
20. Jasna Smojver – Kompas IDS - HNS    
21. Stjepan Mraković IDS - HNS    
22. Evelina Biasiol – Brkljačić HSU – HSLS  
23. Ivica Mikulčić HSU – HSLS   
24. Zdenko Plisko HSU - HSLS  
25. Benad Boršić HDZ – HSS    
26. Marino Roce HDZ – HSS   
27. Oliver Gmitrović HDZ – HSS   
28. Zvonimir Čoga HDZ – HSS Odsutan  
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Red.br. 

 
 VIJEĆNIK 

 
LISTA 

 
PRIMJEDBE 

29. Nika Krstevski HDZ – HSS  
30. Dino Kozlevac SDP – ZELENI  
31. Josip Anton Rupnik SDP– ZELENI  
32. Lucija Debeljuh SDP – ZELENI  
33. Maja  Šarić SDP – ZELENI  
34. Plinio Cuccurin  NEZAVISNI  
35. Vlado Ivetić NEZAVISNI  
36. Tullio  Fernetich NEZAVISNI Odsutan (0) 
37. Alen Rosanda  NEZAVISNI  
38. Ivo Uccio Miletić NEZAVISNI  
39. Viktor Krapljanov  NEZAVISNI Odsutan (0) 
40. Nenad Čendak NEZAVISNI  
41. Gvido Jermaniš NEZAVISNI  Odsutan (0) 
 
 
 
  
OSTALI PRISUTNI  
 
VESNA IVANČIĆ,  tajnica Stručne službe za poslove Skupštine Istarske županije, 
MELITA FERENČIĆ,  zamjenica  tajnice  Stručne  službe za poslove  Skupštine Istarske 
županije, 
IVAN KLARIĆ, deb. Stenograf, voditelj zapisnika, , 
JOSIP ZIDARIĆ, pročelnik Upravnog odjela za održivi razvoj Istarske  županije,  
VALERIO DRANDIĆ, načelnik uprave Istarske županije, 
ALEN DAMIJANIĆ, pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo Istarske  županije, 
MILAN ANTOLOVIĆ, pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, lovstvo, ribolov i 
vodoprivredu Istarske županije.  
SLAVICA BENČIĆ – KIRAC, pročelnica Upravnog odjela za financije i  gospodarstvo 
Istarske županije, 
MLADEN DUŠMAN, pročelnik Upravnog odjela za  obrazovanje, sport i tehničku kulturu 
Istarske županije, 
VLADIMIR TORBICA, pročelnik  Upravnog odjela za kulturu Istarske  županije,   
GROZDANA LOVREČIĆ, pročelnica Upravnog odjela za prostorno ureñenje Istarske 
županije, 
SONJA GROZIĆ – ŽIVOLIĆ, pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu skrb 
Istarske županije,  
Dio  članova Tima za zdravlje :. 

- SONJA GROZIĆ – ŽIVOLIĆ, prof. psihologije, Koordinatorica Županijskog  tima, 
- VALERIO DRANDIĆ, dipl. oec. član. 
- DAVORKA MARAS TKAČUK, dipl. oec., član 
- Prim. ROMANITA ROJNIĆ, dr. med., član 
- OLGA DABOVIĆ RAC , dr. med.,  spec. epidemiologije, član                                                                                                                                                                                                     
- Mr.sc. KATARINA VELKOVA MEŠIN, član 
- SANDRA  ČAKIĆ KUHAR, prof. sociologije, dr. med.,član 
- ALEKSANDAR STOJANOVIČ, dr. med. spec., član 

MIODRAG ČERINA, šef Kabineta Župana Istarske županije, 
ROBI ZGRABLIĆ, ravnatelj Županijske uprave za  ceste, 
DARIO MEZULIĆ,  stručni  savjetnik u Upravnom odjelu za lokalnu  samoupravu Istarske 
županije,     
VIVIANA BENUSSI, zamjenica  Župana Istarske  županije, 
VEDRAN GRUBIŠIČ, zamjenik Župana Istarske županije. 
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Predsjednik DINO KOZLEVAC, konstatira  da je izvršenom prozivkom utvrñeno da 
je prisutno 34  od  41 vijećnika, pa Skupština  može donositi  pravovaljane odluke.  

Prelazi se na utvrñivanje dnevnog reda. 
Dnevni red za 11. sjednicu vijećnici su dobili s materijalima zajedno s pozivom za  

sjednicu. 
Otvara raspravu o dnevnom redu.  
Vijećnik PLINIO CCURIN, napominje da je na  prethodnoj sjednici Županijske 

skupštine Istarske  županije kolega vijećnik Vlado Ivetić  zatražio od  gospodina predsjednika 
Županijske skupštine Istarske  županije kada će se staviti na dnevni red sjednice Županijske 
skupštine Istarske županije teme koje  je Nezavisna lista  predlagala, a koje se tiču 
«Uljanika», zaštite okoliša i prijedloga Zaključka o mjerama za racionalizaciju poslovanja  
Istarske županije. Za treći dio u mjesec i pol  dana nije došao pisani odgovor, a  zatražen je 
pisani odgovor na  ta pitanja. Naglašava da je još  14. prosinca 2009. godine  predložen 
Zaključak o mjerama za racionalizaciju poslovanja Istarske županije.  

Pošto je prošlo  više od  5 mjeseci a te točke  nisu stavljene na dnevni red, ističe da 
sa žaljenjem mora konstatirati da Nezavisni  vijećnici u znak prosvjedovanja što se te točke 
ne stavljaju  na dnevni red Županijske skupštine Istarske županije, napuštaju sjednicu - 
bojkotiraju sudjelovanju sjednici  Županijske skupštine Istarske županije. Da li  će se u  neko 
dalje vrijeme vratiti na sjednicu Županijske skupštine Istarske županije odlučit će  naknadno. 

Kako nema više primjedbi na dnevni  red riječ uzima Župan IVAN JAKOVČIĆ, koji je 
rekao : 
 «Demokratska borba  znači, zato što ste  izabrani bili u vijećničkim klupama boriti se i 
za svoje ideje. Demokracija je procedura i  stvari su vrlo jednostavne. Ovi koji izlaze iz 
dvorane  nemaju  hrabrosti biti predlagači  akata. Mi  ne smatramo da  neke akte koje oni 
predlažu  trebamo predložiti na ovoj Skupštini i  samo se u tome razlikujemo, jer sam rekao 
da, na primjer, mi u ovom trenutku surañujući snažno sa  Uljanikom, cijenimo  da  tema 
Uljanik možda ne bi bila od pomoći Uljaniku kada bi došla na dnevni red ove  Skupštine i 
kada bi se ona ispolitizirala do kraja, jer mi  želimo Uljaniku pomoći maksimalno i slušati 
njihove prijedloge i savjete, a ne biti njihovi tutori, kao što možda neki  žele biti. U tome se 
razlikujemo.  

Ako kolege, koje  nemaju hrabrosti biti s nama,  žele neku točku dnevnog 
 reda mogu  je predložiti  redovnim putem . Demokracija je procedura, predlaže se tema 
Uljanik, pripremi se materijale, neka pripreme materijale i neka prelože  točku dnevnog reda 
ako  žele, pa ćemo  mi onda  raspraviti o tome  da li ćemo je prihvatiti  kao točku dnevnog 
reda, glasat ćemo o njoj i odlučiti da li  će  oma biti  dio dnevnog reda ili  neće biti dio 
dnevnog  reda. 

 Biti izabran u vijećnike klupe i bježati od odgovornosti na ovakav način bez da su 
predložili ni jednu  temu  dnevnog reda sa materijalima, sa sugestijama, sa prijedlozima, 
nego samo generalno : kada će biti  razgovor o «Uljaniku ? Bit  će onda kada će biti  
predloženi materijali i kada  će to biti  u interesu  «Uljanika». Isto se odnosi na druge teme, 
jer je  relativno  slična situacija. 
 Meni je  žao što su kolege napustile sjednicu zato što bi bilo dobro da zajednički  
razgovaramo o onim temama koje će  omogućiti, na primjer, «Uljaniku»  da mu bude bolje. 
Ne vjerujem da mi ovdje koji  sjedimo možemo donijeti  puno takvih odluka koje mogu 
pomoći «Uljaniku» da mu  bude lakše  i da mu bude bolje. Možda mu možemo  samo štetiti, 
jer će se  onda stvarati politički problem oko «Uljanika», koji uostalom, na  sreću, barem za 
sada ne postoji.    
 Ako netko od opozicije ili pozicije, svejedno, ima prijedlog neke točke dnevnog reda, 
neka se pripremi materijal, napiše prijedlog tema, zaključak, sve ono kako ide, kao što to 
pripremaju  naši Upravni odjeli. Obratite im se ako hoćete, su vrlo jednostavni i vrlo poznati, 
ali  treba imati  hrabrosti to napraviti, a ne kukavički pobjeći s jedne sjednice, na kojoj 
možemo kolegijalno, otvoreno, prijateljski, čak ako hoćete, razgovarati o svemu i  zajednički  
ocijeniti da li nam je pametno da mi o «Uljaniku» ovdje  raspravljamo na način na koji bi 
možda neki htjeli  raspravljati. Mislim da smo  «Uljaniku» puno pomogli do  sada, naročito 
Grad Pula, koji  je iznimno puno pomogao opstanku «Uljanika». Učinili smo to svih ovih 
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desetljeća i pol od kada postoji Istarska  županija kao tijelo područne (regionalne) 
samouprave, i u tom kontekstu mislim da  bismo morali biti više kolegijalni, više otvoreni i 
više hrabri., ako hoćete. Svatko ima pravo izaći sa sjednice, i to je  dio političke borbe, ali to 
je za mene  bježanje od odgovornosti, barem u ovom konkretnom slučaju. Ne kažem da je to 
uvijek, ali u ovom konkretnom slučaju je. Bez pripremljenog materijala, bez ikakvih inicijativa i 
ideja, koje će se konkretizirati, ne može se vršiti pritisak na većinu, niti na  mene, niti na bilo 
kojega drugoga, jer to čak niti opozicija koja je još  više politizirana u parlamentu ne radi, 
nego si pripremaju točke dnevnog reda, pripremaju se materijali, daju se sugestije. Ako je 
sve odbačeno može se i izlaskom iz dvorane pokazati svoje nezadovoljstvo. Ovdje u ovom  
slučaju za mene  je nedostatak hrabrosti i nedostatak odgovornosti  prema biračima, koji su 
ih poslali u ovu Županijske skupštinu da, na kraju krajeva, ako hoćete, i kao  opozicija 
kontroliraju ili pomažu, poboljšavaju rad pozicije. Dok god ne budemo na  takav način 
funkcionirali  ovdje će biti negiranje demokracije na takav način. Ja  to tako vidim. Jedva 
čekam konkretne prijedloge sa zaključcima, konkretne papire, konkretne sugestije, koje  će 
onda omogućiti i racionalizaciju u županiji. Naše su službe potpuno otvorene, možete doći 
vidjeti sve štogod  želite. I ako netko ima dobrih ideja mi  ćemo ih uvažiti. Nama to odgovara. 
Nama odgovara da racionaliziramo ako mislimo  da trebamo racionalizirati neke stvari u  
županiji. Ali, ponavljam i podsjećam vas,  ne na način  da ponovno spajamo, na primjer, 
Upravi odjel za kulturu i Upravni odjel za obrazovanje, sport i  tehničku kulturu, jer mislimo da 
je upravo kroz kulturu i poseban naglasak na kulturi Istra dobila još jači identitet itd., itd. 
 Pozivam na konstruktivnu diskusiju, na konstruktivne prijedloge, na konstruktivne  
materijale i o njima ćemo uvijek  sa velikim zadovoljstvom raspravljati i sučeliti argumente.    
 Na kraju, većina odlučuje, ali  to ne znači  da ova većina u ovoj  Županijskoj skupštini 
nema senzibiliteta za prijedloge koje smo u nekim situacijama i pokazali dolaze od kolega i 
kolegica s druge strane ove  dvorane. 
 Evo, toliko s moje strane, gospodine predsjedniče. Nadam se da će kolege razumjeti 
ovu našu  situaciju i da će shvatiti  da je njihov doprinos daleko veći kada su u dvorani, nego 
kada nisu». 
 

Predsjednik DINO KOZLEVAC, naglašava  da nema ništa za  dodati, ali da sa  
žaljenjem konstatira  da  do bojkota sjednice nije trebalo doći, jer atmosfera meñu političkim 
strankama u  Županijskoj  skupštini još nije  takva da se mora primijeniti takav način i oblik, 
koji je  legitiman i s punim pravom, meñutim, smatra da svatko ima pravo predlagati 
odreñene točke  dnevnog reda u skladu s Poslovnikom Županijske skupštine Istarske 
županije. U Županijskoj skupštini postoji pozicija i opozicija, kao u svakom parlamentu, i svi 
zajedno mogu doći do  jednog  cilja. Svaka je inicijativa  hvale vrijedna. Ne moraju se uvijek 
slagati o dinamici i načinu na koji se jedna tema mora tretirati. U konačnici  županija je 
donijela Program, Župan je donio svoj Program i  zadatak je  većine  da provodi usvojeni 
Program. 

Zatim je. Skupština za 29. glasova «ZA», bez  glasova  «PROTIV»,  utvrdila  slijedeći 
                                             DNEVNI  RED 

1.  
a. Verifikacija skraćenog zapisnika sa 9. sjednice Županijske skupštine Istarske 

županije, 
b. Verifikacija skraćenog zapisnika sa 10. svečane sjednice Županijske 

skupštine Istarske županije, 
2. Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije, 
3.  

a. Prijedlog Godišnjeg obračuna Proračuna Istarske županije za 2009. godinu, 
b. Prijedlog Godišnjeg obračuna Fonda za razvoj poljoprivrede i agroturizma 

Istre za 2009. godinu, 
4. Izvješće o radu Župana u 2009. godini, 
5. Prijedlog Zaključka o davanju prethodnog pozitivnog mišljenja za razrješenje i 

imenovanje načelnika Policijske uprave istarske, 
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6. Prijedlog Godišnjeg obračuna plana grañenja i održavanja županijskih i lokalnih cesta 
za 2009. godinu Županijske uprave za ceste Istarske županije, 

7. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o provedbi Plana za zdravlje grañana 
Istarske županije za 2008. i 2009. godinu, 

8. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Operativnog plana aktivnosti Plana za zdravlje 
grañana Istarske županije za 2010. godinu, 

9. Prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja za davanje koncesije za 
izgradnju plinskog distribucijskog sustava za područje sjeverne Istre, a koja koncesija 
uključuje i distribuciju plina na tom distribucijskom sustavu, 

10. Prijedlog Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Istarske županije, 
11. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu Fonda za razvoj poljoprivrede i 

agroturizma Istre za 2009. godinu, 
12. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Plana rashoda za nabavu proizvedene dugotrajne 

imovine i dodatna ulaganja na nefinancijskoj imovini osnovnih i srednjih škola Istarske 
županije za 2010. godinu, 

13. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju Županijskog savjeta 
mladih Istarske županije, 

14. Prijedlog Rješenja o imenovanju Natječajnog povjerenstva za izbor ravnatelja Muzeja 
suvremene umjetnosti – Museo d'arte contemporanea dell'Istria, 

15. Prijedlog  Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Stožera zaštite i spašavanja 
Istarske županije, 

16. Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija 
osnovnog školstva za 2010. godinu, 

17. Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija 
srednjih škola i učeničkih domova za 2010. godinu, 

18.  
a. Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Školskog odbora Medicinske škole 

Pula, 
b. Prijedlog Rješenja o imenovanju člana Školskog Odbora Medicinske škole 

Pula, 
19.  

a. Prijedlog Rješenja o razrješenju članova Školskog odbora Industrijsko – 
obrtničke škole Pula, 

b. Prijedlog Rješenja o imenovanju članova Školskog odbora Industrijsko – 
obrtničke škole Pula, 

20.   
a. Prijedlog Rješenja o razrješenju članice Školskog odbora Talijanske srednje 

škole Dante Alighieri Pula – Scuola Media Superiore Italiana Dante Alighieri 
Pola, 

b. Prijedlog Rješenja o imenovanju članice Školskog odbora Talijanske srednje 
škole Dante Alighieri Pula – Scuola Media Superiore Italiana Dante Alighieri 
Pola 

21.  
a. Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Domskog odbora Učeničkog doma Pula 
b. Prijedlog Rješenja o imenovanju članice Domskog odbora Učeničkog doma 

Pula, 
22.  

a. Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Školskog Odbora OŠ Divšići, 
b. Prijedlog Rješenja o imenovanju članice Školskog odbora OŠ Divšići, 

23.   
a. Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Školskog odbora OŠ Marčana, 
b. Prijedlog Rješenja o imenovanju člana Školskog odbora OŠ Marčana, 
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ORDINE DEL GIORNO 
1)  

a) Verifica del verbale sintetico della IX seduta dell'Assemblea regionale della 
Regione Istriana, 

b) Verifica del verbale sintetico della X seduta dell'Assemblea regionale della 
Regione Istriana, 

2) Domande dei consiglieri, proposte e informazioni, 
3)  

a) Proposta del Bilancio consuntivo della Regione Istriana per il 2009, 
b) Proposta del Bilancio consuntivo del Fondo per lo sviluppo dell'agricoltura e 

dell'agriturismo dell'Istria per il 2009, 
4) Rapporto sul lavoro del Presidente della Regione nel 2009, 
5) Proposta di Conclusione sul previo parere positivo circa la destituzione e la nomina 

del questore istriano, 
6) Proposta del Bilancio consuntivo del piano di costruzione e manutenzione delle 

strade regionali e locali per il 2009 dell'Amministrazione regionale per le strade della 
Regione Istriana, 

7) Proposta di Delibera sull'approvazione del Rapporto d'attuazione del Piano per la 
salute dei cittadini della Regione Istriana per il 2008 e il 2009, 

8) Proposta di Delibera sull'approvazione del Piano operativo delle attività del Piano per 
la salute dei cittadini della Regione Istriana per il 2010, 

9) Proposta di Delibera sulla selezione del miglior offerente riguardo alla concessione 
per la costruzione del sistema di distribuzione del gas per il territorio dell'Istria 
settentrionale , concessione che comprende anche la distribuzione del gas in questo 
sistema di distribuzione, 

10) Proposta di Programma dei fabbisogni pubblici nella cultura tecnica della Regione 
Istriana, 

11) Proposta di Conclusione sull'approvazione del Rapporto di lavoro del Fondo per lo 
sviluppo dell'agricoltura e dell'agriturismo dell'Istria per il 2009, 

12) Proposta di Delibera sull'approvazione del Piano delle uscite per l'acquisto del 
patrimonio prodotto a lunga scadenza e ulteriori investimenti sul patrimonio non 
finanziario delle scuole elementari e medie superiori della Regione Istriana per l'anno 
2010, 

13) Proposta di Delibera sulle modifiche e integrazioni della Delibera di costituzione del 
Consiglio regionale dei giovani della Regione Istriana, 

14) Proposta di Provvedimento di nomina della Commissione concorsuale per l'elezione 
del direttore del Museo d'arte contemporanea dell'Istria - Muzej suvremene 
umjetnosti, 

15) Proposta di Provvedimento di destituzione del Comando di protezione e soccorso 
della Regione Istriana, 

16) Proposta di Delibera sui criteri, le misure e le modalità di finanziamento delle funzioni 
decentralizzate delle scuole elementari per il 2010, 

17) Proposta di Delibera sui criteri, le misure e le modalità di finanziamento delle funzioni 
decentralizzate delle scuole medie superiori e delle case dell'alunno per il 2010, 

18)  
a) Proposta di Provvedimento di destituzione del membro del Comitato 

scolastico della Scuola di medicina di Pola, 
b) Proposta di Provvedimento di nomina del membro del Comitato scolastico 

della Scuola di medicina di Pola, 
19)  

a) Proposta di Provvedimento di destituzione dei membri del Comitato scolastico 
della Scuola industriale e artigianale di Pola, 

b) Proposta di Provvedimento di nomina dei membri del Comitato scolastico 
della Scuola industriale e artigianale di Pola, 

20)   
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a) Proposta di Provvedimento di destituzione della componente del Comitato 
scolastico della Scuola Media Superiore Italiana Dante Alighieri Pola - 
Talijanska srednja škola Dante Alighieri Pula,  

b) Proposta di Provvedimento di nomina della componente del Comitato 
scolastico della Scuola Media Superiore Italiana Dante Alighieri Pola - 
Talijanska srednja škola Dante Alighieri Pula,  

21)  
a) Proposta di Provvedimento di destituzione del membro del Comitato della 

Casa dell'alunno di Pola 
b) Proposta di Provvedimento di nomina del membro del Comitato della Casa 

dell'alunno di Pola 
22)  

a) Proposta di Provvedimento di destituzione del membro del Comitato 
scolastico della SE Divšići, 

b) Proposta di Provvedimento di nomina del membro del Comitato scolastico 
della SE Divšići, 

23)   
a) Proposta di Provvedimento di destituzione del membro del Comitato 

scolastico della SE Marčana, 
b) Proposta di Provvedimento di nomina del membro del Comitato scolastico 

della SE Marčana. 
 
 D – 1  VERIFIKACIJA SKRA ĆENOG ZAPISNIKA SA 9. 
                SJEDNICE  ŽUPANIJSKE SKUPŠTINE ISTA RSKE 
                ŽUPANIJE 

 
           Skupština je bez primjedbi odvojenim  glasanjem  sa  29 glasova «ZA», bez glasova  
«PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH» glasova , usvojila 

 
  a) SKRAĆENI ZAPISNIK  
       
     sa 9. sjednice  Županijske skupštine  Istarske   županije 

  
 b) SKRAĆENI ZAPISNIK  
       
     sa 10. sve čane sjednice  Županijske skupštine  Istarske  župan ije 
 
          AD – 2 PITANJA VIJE ĆNIKA, PRIJEDLOZI I INFORMACIJE  

                 
                 Redoslijed  postavljanja  vijećničkih pitanja  : 
 

1. Klub Nezavisnih vijećnika (Nisu prisutni) 
2. IDS-HNS 
3. HSU-HSLS 
4. SDP- ZELENI, 
5. HDZ-HSS i tako redom.  

  
Za  postavljanje vijećničkih pitanja  su se javili : Lucija  Debeljuh, Josip Anton Rupnik, 

Maja Šarić, Ivica Mikulčić, Zdenko Pliško,  Evelina Biasiol – Brkljačić, Danica Miletić. Nevia 
Poropat, Marin Grgeta , Alida  Perkov, Tedi Chiavalon, Marino Roce, Nenad Boršić, Oliver 
Gmitrović.  

Vijećnika pitanja su se počela postavljati u  17, 20 sati i trajala do 18,20 sati. 
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DANICA MILETIĆ : 
 
           Dobar večer svima. 
           Ja imam jedno pitanje za gospodina Župana ili možda gospodina Valeria Drandića, a 
radi se o Općoj  bolnici Pula. 
           U posljednje smo vrijeme opet svjedoci učestalih  napisa o formiranu troškova 
prehrane u  Općoj bolnici u Puli, da ne kažem tendencioznih, ali skoro takvih. Stoga molim 
gospodina Župana ili gospodin Valeria  Drandića da nam objasne, - jer očito objašnjenja koja  
je dao  gospodin ravnatelj  bolnice dr. Lems Jerin nisu bila  dovoljna, - detaljnije  formiranje  
cijena obroka u  Općoj bolnici Pula. 
         Hvala  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem.  
 Riječ ima  gospodin Valerio Drandić. 
 
VALERIO DRANDIĆ : 
 
 Dobar večer svima ! 
 Zahvaljujem na pitanju. 
 Upravo  današnji napisi u  «Glasu Istre» jesu takvog karaktera da iziskuju 
razjašnjenje. Naime, u najmanju ruku ono  što se može konstatirati  za  izjave predstavnika 
Ladonje u današnjem «Glasu Istre» jeste da su izjave zlonamjerne, tendenciozne, 
nepotpune i da im je jedini cilj da stvore krivu sliku o  poslovanju Opće bolnice u Puli.  

Drugo, da ne kažem da barataju sa podacima koji su iz neslužbenih izvora,  mimo  
odgovornih osoba  i  ne razumijem zašto im trebaju  krtice u bolnice, kada mogu se obratiti 
službama bolnice i te podatke dobiti i imati  jasniju  sliku o svemu. 

Da model  javne nabave  nije idealan model, pa  nije ni najbolji model, to  si ne 
moramo puno objašnjavati. To je model koji osigurava zakonitost baratanja javnim 
sredstvima, ali je daleko od toga  da je  najefikasniji model. Da je to  najefikasnije model 
koristila bi ga i gospoda u svojim tvrtkama, da li u Adrisu, da li u Gratisu ili u drugim svojim  
tvrtkama, ali znamo da koriste sasvim drukčije metode beskonačnih pregovora do iscrpljenja, 
da ne kažem do   kojekakvih  drugih sredstava da bi postigli  najniže cijene, što im je 
dozvoljeno, meñutim, ovo nije korporacija, ovo je javni sektor i  mi smo dužni poštivati  
zakone o javnoj nabavi i  tako je i bilo. 

Ja sam zamolio službe bolnice da mi daju podatke i  mogu vas izvijestiti da je u 
svibnju 2009. godine raspisan javni natječaj za jednogodišnju nabavu hrane, kako se to čini 
svake godine, da se hrana podijeli u  16 raznovrsnih grupa. To nije jedan grupa i jedna 
ponuda, nego  čak  16 grupa po vrstama hrane, da li je voće, da li je meso, da li je riba, da li 
su  žitarice, mlijeko ili itd., i da je  kriteriji sukladno zakonu bila  najpovoljnija cijena, 
prihvatljive ponude, koja je uz  to i bila uvjetovana sa  najkraćim rokom plaćanja od  180  
dana. Rok od 180  dana nije privlačan i sigurno je da  cijene koje se osiguraju ovakvim  
natječajem ne mogu biti  najpovoljnije i najniže. Bilo je jako  puno ponuda. Povjerenstvo koje 
su činili kompetentni ljudi sa ispitima sastavljeno od diplomiranih ekonomista i pravnika. 
odabralo je dobavljače i time su zagarantirali najniže cijene  osigurane natječajem za godinu 
dana, osim za neke artikle poput voća, gdje se cijene mijenjaju tromjesečno, jer  znamo kako 
su cijene povrća i voća sezonskog karaktera i ne mogu se fiksirati na 12 mjeseci. 

Prema tome  javna nabava u bolnici je učinjena zakonito  na jedini mogući način kako 
je to moguće učiniti, učinjena je od kompetentnih ljudi, a i nije točno  da je  hrana nabavljena 
po skupljim cijenama od one koja se nabavlja u hotelima zato što je zlonamjerno iz konteksta 
izvučeno nekoliko artikala što je  sasvim moguće, a nije se baratalo  sa ukupnim ponudama i 
ukupnim cijenama. 

Evo, toliko. Hvala lijepa.  
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DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem gospodin Valeriu Drandiću. 
 Gospoño Miletć imate pravo  izraziti svoje mišljenje. 
 /D.Miletić : Zadovoljna  sam odgovorom). 
 Zahvaljujem. 
 Na redu je Klub  HSU-HSLS. 
 Riječ ima  vijećnik Zdenko Pliško.  
 
ZDENKO PLIŠKO : 
 
 Gospodine predsjedniče, Župane sa suradnicima, poštovane kolegice i kolege ! 
 Ja imam jednu informaciju ili prijedlog i jedno pitanje. 
 Prvo pitanje odnosno prijedlog. 
 Naime, 29.01.2010.godine je u takozvanoj prijemnoj prostoriji Podružnice zdravstva u 
Puli pao  plafon. Djelatnice koje tamo rade su preseljene u susjednu novu zgradu  
Mirovinskog osiguranja na prvi kat i od tada tamo ureduju, pružaju uslugu potvrñivanja 
potvrda za ortopedska pomagala i dopunskog zdravstvenog osiguranja. Ja sam pokušao 
intervenirati  konkretno kod  gospodina Lukovića u Puli i njegovog  šefa u Pazinu, meñutim, 
oni  zapravo ne mogu ništa riješiti, jer to rješavaju neki drugi u Zagrebu.  

Ja sam bio slučajno u  četvrtak predati neke papire , došla  je jedna osoba  sa 
amputiranom potkoljenicom, ušla je u zgradu, došla je na prvi kat, tamo se predaju putni 
nalazi, doduše sam je čak i pomogao da doñe do  prvog kata i kada je došla gore utvrdila je  
da je na krivoj adresi. Morala je ponovno poći  sa štakama na prvi kat susjedne zgrade. 

  Predlažem , ako je mogućno, da putem  nadležnog Upravnog  odjela  Istarske  
županije  pokušamo pomoći našim grañanima, ako ne izravno iz Ureda Župana, lobirajući  u 
nadležnom Ministarstvu da se to pitanje riješi..  
.   Drugo pitanje  se odnosi  na započetu plinofikaciju odnosno izgradnju plinske mreže i 
zamjenu postojeće plinske mreže na području  Verude Porat i Pješćane uvale. Imam i 
ugovore ovdje od jednog broja  grañana, koji su svježe priključke platili negdje  2005. godine 
i ponovno imaju  troškova  priključenja. U obvezi su  ugraditi priključne ormariće na  ogradne 
zidove svog dvorišta, platiti ga, ugraditi ga, izvršiti zemljane radove za priključak  nove mreže 
na taj priključni ormarić  i od tog priključnog ormarića u svojoj  korti negdje raniju  staru 
plinsku mrežu mijenjati s time da se oni moraju prikopčati na  priključni ormarić na  ogradnom 
zidu. Taj  trošak je, kako kome, zavisi od  obima zemljanih  radova,  oko  5.000,00 kuna. 
Kažem za stare priključke, za one koji već imaju priključke.  
 U Verudi Porat to nije  slučaj. U Verudi Porat to ide  svojim  tokom kao što bi trebalo 
biti. Radi  se o Plinari d.o.o. Pula, gdje je i naša  županija u  vlasništvu. Interesira me 
temeljem čega je formirana ta  cijena i zbog čega je grañanima  bez ikakvog pisanog 
dokumenta dani samo usmeni nalozi, kupite si ormariće, ugradite ih u svoje ogradne zidove, 
pripremite  sve i platit  ćete priključak ovlaštenog instalatera,  platit  ćete zemljane radove  
plus mrežu nakon što budete prikopčani na novu mrežu.  
 Očekujem odgovor iod gospodina Deana  Kocijančića , direktora  Pilare d.o.o. Pula ili 
od gospodina Župana.  
 Zahvaljujem. 
 
DINO KOZLEVAC: 
 
 Hvala gospodine Piško.  
 Samo ću podsjetiti da  vijećnička pitanja su u okviru  dvije minute. Molim da o tome  
vodite računa. 
 Župan kaže da će dati pisani odgovor na postavljeno pitanje.  
 Imate pravo odlučiti  da li ćete usmeno ili pismeno odgovoriti. 
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
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 Da ne uzimam vrijeme za pitanja reći  ću samo slijedeće. 
 Vezano za  vašu prvu informaciju hvala što ste pomogli nekim  konkretnim osobama. 
Mislim da je to dobro, ali ne znam detalje i kako  mogu razriješiti to pitanje koje ste 
spomenuli. Učinit ćemo sve što možemo, pokušat ćemo lobirati da  razriješimo  to pitanje u 
Puli. 
 Što se tiče drugog  dijela oko Plinare d.o.o. Pula, dobit ćete pisani odgovor. Ne bih 
htio sada improvizirati  pošto ste i sami rekli  da se radi o nekakvim usmenim nalozima ljudi 
iz Plinare d.o.o. Pula i o nekim stanovnicima  Pule. Prema tome dozvolite   mi da budemo 
ozbiljni , da  ispitam taj slučaj i  da vam do kraja dam pisani odgovor  da li je to tako i zašto  
je tako ako je tako. Mislim da je to korektno.    
 
DINO KOZLEVAC : 
 
           Jeste li zadovoljni odgovorom. Imate pravo se  očitovati na odgovor.. 
           /Z. Pliško : Zahvaljujem/.           . 
           Na redu  je Klub vijećnika  SDP-ZELENI. 
           Riječ ima  vijećnica  Lucija  Debeljuh.  
 
LUCIJA DEBEJUH : 
 
 Hvala lijepa.  
 Poštovani predsjedniče, Župane, zamjenici  Župana, kolegice i kolege ! 
 Već  jednom je s ove govornice bilo riječi na tu temu , ali mislim da ćemo je trebati 
prilikom svake sjednice Županijske skupštine ponavljati sve dok ne postignemo cilj. Mislim da 
je  cilj plemeniti i da  ćemo se na njemu svi složiti.  
 U Vladi RH se navodno vrlo intenzivno radi na novom ustroju Hrvatske. Navodno da 
postoje  neki planovi, pa  vas pitam, da li  imate kakve  službene informacije oko pripajanja 
Istarske županije Primorsko-goranskoj županiji. 
  Mi smo svi svjesni da će sigurno  trebati doći do nekih pomaka u tom dijelu i do 
smanjenja broja  općina i gradova, meñutim, isto tako očekujemo ozbiljnost Vlade u tom 
poslu, prije svega, da se vodi računa o nekim kulturnim, gospodarskim i povijesnim 
činjenicama. Mislim da  Istra ne bi  trebala  biti prva na  udaru.  
 Što se tiče gradova i općina, mislim da bi trebalo, kada budete  razgovarali na vašim 
sastancima sa načelnicima i gradonačelnicima, vjerujem da će to  vrlo brzo  doći, 
razgovarate o tome, jer je očito da  i ova mala porezan reforma ide nauštrb naših  jedinica 
lokalne samouprave, ide za tim da tko bude mogao ostati i opstati će  biti zadržan. Mislim da 
to nije i zdrava logika, da je prvenstveno  zdrava logika da  decentraliziramo zemlju, a da 
onda vidimo kako ćemo i što ćemo napraviti. 
 Moje  pitanje i prijedlog je  da ne bismo  trebali čekati situaciju  da nam se nešto 
servira zdravo za gotovo, nego da  već sada planiramo da osnujemo možda i neko 
meñustranačko povjerenstvo koje će voditi računa o ustroju RH. t 
 Žao mi je što su kolege iz  Nezavisne liste  napustile sjednicu. Svaka sjednica ima  
tema koje su ključne za Istarsku  županiju. Mislim da  ni  jedan sukob, ni jedan razlog nije  
dovoljno dobar da bi  se napustila sjednica, pa  evo i  tako jedna ozbiljna tema  kao što je 
opstanak Istarske županije. Moj  je prijedlog da pokušamo već sada raditi na tome da nas ne 
bi  preduhitrili. 
 Hvala lijepa.   
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Gospodine Župane  izvolite, imate riječ.  
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
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          Kažu neki  Istra do Siska, ja ću reći Istra do Vladivostoka, a možda će se i ova planeta 
zvati Istra. Šalim se, ali zato što želim biti ozbiljan. Naime, to je  iznimno ozbiljna tema o kojoj 
ne smije biti improvizacije. Okrenuo  sam  i  slučajno sam vidio  da se baš lijepo vidi naša 
kozica na državnoj  zastavi. U  pričama o ustroju  moderne Hrvatske od  devedesetih  na 
ovamo ovo je samo jedna od tih etapa. Kada je svojedobno Hrvoje Šarinić bio  premjer u 
javnosti je bila informacija o tome da će Hrvatska, - a tada nisu još postojale  županije, to je 
bilo  početkom  1992. godine, - imati dvadesetak  županija ili  šest do  osam  županija. U tom  
trenutku mi  smo bili zabrinuti što će biti sa Istrom.  Otišao sam  na razgovor kod 
predsjednika Tuñmana. On je samo  jednu  rečenicu, jednu misao izrekao, «Istra je na 
Hrvatskom grbu i Istra će biti  županija za sebe». Svi razgovori koji su  se vodili kod  
predsjednika Tuñmana su se snimali. Prema tome i to  je  snimano.  
          U tom kontekstu moram  reći da čim je krenula ta priča da sam razgovarao sa 
gospoñom Jadrankom  Kosor o tome. Ona je jasno rekla  da nikako ne dolazi  u obzir da se 
iz ustroja  Republike  Hrvatske izuzme Istra kao zasebna županija.  I to je moj odgovor na 
vaše pitanje. Govoriti i pisati članke, pisati  teze, teme,  senzacionalistički unositi nemir u 
javnost, nije u redu. Istarska javnost je  itekako  zabrinuta za  činjenicu  da se objavljuju 
tekstovi, odnosno da ima znanstvenika koji žele i vide  takvu Hrvatsku. Nije problem u 
znanstvenicima. Znanstvenici neka misle što  god  žele, ali  Istrijani neće biti  pokusni kunići 
nikakvih znanstvenika, Te teze senzacionalističkog karaktera su potpuno neutemeljene,  
makar netko bio i dr. znanosti, pa koliko smo se mi teza raznih akademika, doktora, 
naslušali, koji su i tragedije doveli u ove krajeve.    
           Budimo potpuno  jasni. Istra je  županija za  sebe, Istra kao  snažna, jaka i 
decentralizirana regija, za mene, je autonomna regija. To je naš politički program. Činjenica 
je da se svi  slažemo, barem koliko ja znam, da u ovoj hrvatskoj vlasti danas i jučer nema 
brisanja  Istre kao posebne  jedinice u smislu  Ustavom  odreñene, nažalost, moram  reći 
područne, ali ako ništa  drugo uspjeli smo se izboriti za regionalnu jedinicu, koja stoji u 
Ustavu, Istra će biti  i dalje  jedinica  regionalne samouprave u  Republici Hrvatskoj.  
           Pozivam svih  da ne stvaramo  nepotrebne  tenzije. Ako ima onih, a možda ih ima i u 
vlasti, ja ne znam, ja sam rekao ono što  znam,  ali ako ih ima, koliko  znam ni ministar 
Mlakar ne misli  da bi se Istra ukidala niti oni  s kojima  sam  razgovarao. Ja nemam niti 
jedne  negativne indicije po  tom pitanju. Da ih imam  već  bih  vas bio  alarmirao, već bismo 
o tome  razgovarali. U ovom  slučaju moguće je da postoji neki institut ili neki znanstvenici 
koji tako razmišljaju, ali  njihov posao je uzaludan trud u hijerarhiji. Otprilike  tako  bi to 
trebalo glasiti.   
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala  gospinu  Županu.  
 Gospoño Debeljuh  imate li  potrebe za dopunskim pitanjem ? 
 /L.Debeljuh : Neman/. 
 Hvala 
 Na redu  je Klub  vijećnika  HDZ-HSLS. 
 Riječ ima Nenad Boršić. 
 
NENAD BORŠIĆ : 
 
 Dobar dan. 
 Poštovani predsjedniče, gospodine Župane i  kolege vijećnici i vijećnice ! 
 Bili smo svjedoci nekih napisa u prošlom  tjednu od  strane «Glasa Istre» da će 
novinari bojkotirati novu upravu «Glasa Istre». Povezujem se na to da  ćete sudjelovati  u 
tome  da ćete kao  županija, kao  Župan,  pomoći «Glasu Istre»  da se izvuče iz  dugova, pa  
me interesira: kakvo je vaše mišljenje o svemu tome i kakva je sadašnja situacija ? 
 Hvala lijepa.  
 
DINO KOZLEVAC : 
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 Zahvaljujem. 
 Izvolite gospodine Župane, imate riječ.  
 
IVAN JAKOVČIĆ:  
 
 Ako  smo  pomogli  spasiti «Glas Istre» meni  je drago. Ako je naša  mala pomoć koju  
smo  dali svojedobno  kroz pozajmice da se pomogne «Glasu Istre» da se spasi, meni je 
jako drago. Sve informacije su javne, pa  naravno  i te. Ja  ću o tome govoriti nešto više i za 
vrijeme  točke dnevnog  reda –  Izvješće o  radu  Župana u 2009. godini, jer dam se  jednim  
dijelom pokušaja  spašavanja «Glasa Istre»  bavio  u  proteklih mjeseci. To je činjenica, to je 
poznato, i ako sam  pomogao da se «Glas Istre» spasi, meni je jako drago.  

 Što  da kažemo o izjavama kolegica i kolega koje su  medijski djelatnici. 
 Oni imaju  svoj  sindikat. Tvrtka  je privatna. Meñutim, s druge  strane , koliko god je 
tvrtka privatna, objektivno radi se o jednoj kompaniji koja  je na neki  način  simbol Istre, htjeli 
mi  to ili  htjeli. I kao što sa zadovoljstvom  pomažem «Uljaniku», sa zadovoljstvom  
pomažem Adrisu, TDR-u, konkretno, Tvornici duhana Rovinj,  svojim političkim ugledom i 
utjecajem, na primjer u Iranu, isto tako želim pomoći i «Glasu Istre» ako  možemo pomoći. Ja  
ne kažem da možemo svima pomoći  i u svakoj situaciji, ali onima koji su na neki  način 
identitet, simbol Istre, njima ćemo pomoći.  Naravno da se  privatnim tvrtkama, kao što je na 
primjer, u ovom konkretnom slučaju «Glas Istre», sindikat novinara i  svi ostali  trebaju se 
boriti za svoja prava, krizna  su vremena, mnogi ljudi  žive  teško i nije ni  čudno da vjerojatno 
i u  «Glasu Istre» je situacija takva kakva je. Mi smo pomogli kada je bilo  najkritičnije. Za 
sada nemamo nikakvih zahtjeva s njihove strane i   netko  mi je  rekao bolje da nisi im  
pomagao, vidiš  što ti rade. Ja mislim da je uvijek  bolje  biti  na pozitivnoj strani, pomoći 
ljudima, jer se ipak radi o  400  osoba, neovisno  o tome što ja mislim o njihovom 
profesionalnom radu i o njihovom pisanju sasvim konkretno. Ja sam ionako  najviše 
napadana osoba u «Glasu Istre», od novinara «Glasa Istre», ali sam svejedno kao kršćanski 
odgojen  čovjek spreman pomoći nekome u nevolji. 
 
DINO KOZLEVAC: 
 
 Zahvaljujem gospodinu Županu.  
 Gospodine vijećniče Boršiću izvolite, imate riječ.  
 
NENAD BORŠIĆ : 
 
 Gospodine Župane, ja bih  vam zahvalio na odgovoru, ali ne bih  bio Lainjan kada ne 
bih po pitanu  Labinštine pitao  nešto.  
 Bilo je dosta poduzeća koja  su direktno ili indirektno bila povezana sa «Glasom 
Istre», koja su isto tako upala u probleme, pa bih vas pitao : da li  postoji možda koji program 
ili koji drugi način da ta poduzeća pokušaju riješiti, zaštiti, spasiti ,  dio zaposlenih ljudi. U 
ovom trenutku mislim  na par firmi koje su  se našle u teškoj  situaciji, jer  su  indirektno ili 
direktno poslovale sa «Glasom Istre», pa su uvučene u samu problematiku «Glasa Istre», a 
nisu dobile nikakvu pomoć. Zato pitam : da li postoji kakav program ili neki drugi način  da se 
nekome u županiji  mogu obratiti. Molim  za odgovor.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Gospodine Župane, imate pravo  na dopunski odgovor.  
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Pomoći čovjeku, tvrtki ili  ustanovi u nevolji je moja  dužnost, moja obveza. Ne znam 
da li aludirate na jednu grañevinsku  tvrtku, pitam indirektno. Gradonačelnik Labina, 
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gospodin Demetlika, je involviran u to i ja sam ga zamolio da se uključi u rješavanje tog 
pitanja. Zadnjih  nekoliko dana  nismo razgovarali o tome, ali smo prije toga  razgovarali, i 
ako mislite da je dobro da se sastanem s nekima od Labinske  strane, ja sam apsolutno 
spremam  napraviti što mogu. Moja su vrata otvorena. Ja te osobe ne poznajem. Neovisno o 
političkim opredjeljenjima, mene to uopće ne zanima, znam da su to tvrtke koje zapošljavaju 
desetine, ako  ne i više, možda  100 i  200 ljudi, koji su u igri. Mi ćemo pomoći svakome 
kome možemo pomoći u  razrješenju te ukupne situacije, koja na sreću ipak, koliko ja mogu 
procijeniti, ide na neki način u financijskom smislu ka pozitivnom razrješenju u smislu da će 
se  rješenja kako tako naći.    
 
DINO KOZLEVAC : 
 
         Hvala  gospodine Župane. 
         Na redu je Klub vijećnika IDS-HHS. 
         Riječ ima Nevija Poropat.  
 
NEVIJA POROPAT : 
 
 Poštovani predsjedniče Skupštine, Župane sa suradnicima, kolegice i kolege, lijep 
pozdrav svim. 
 Moje pitanje je vezano   uz  Opću  bolnicu Pula. 
 22. veljače 2010  godine  u medijima je izašla  izjava gospodina dr. Lemsa Jerina 
kako je  Ministarstvo zdravstva upućen zahtjev  da se Općoj  bolnici  Pula odobri liječenje 
zračenjem najčešćih tumora na našem području, a to su rak debelog  crijeva, rak dojke i 
slično. Zanima me : da li je do dana današnjeg, pošto je to bilo još u  drugom mjesecu, stiglo 
neko pismo ili odgovor od strane Ministarstva zdravstva RH, odnosno od  ministra Milinovića.  

Svi znamo koliko  Opća bolnica  Pula, odnosno Istarska  županija, ima takvih  
slučajeva. Imam informaciju da se odradi o negdje  5.500 kemoterapija godišnje u Općoj  
bolnici u Puli i da smo pri  samom  vrhu u Republici Hrvatskoj uz Zadarsku  bolnicu  prema 
broju onkoloških bolesnika. Nažalost moram reći da smo na osnovu tih onkoloških bolesnika 
stekli sve uvjete da se jedno takvo liječenje odobri  i Općoj bolnici u  Puli.  

Ja bih apelirala i na Župana i na sve njegove  suradnike, ako je ikako moguće, ako 
možete negdje na nekom mjestu pomoći Pulskoj bolnici, odnosno  grañankama i grañanima 
Istre, da se ta vrsta liječenja uvede i  u Istarskoj županiji. Grañani i grañanke će vam 
neizmjerno biti zahvalni, jer danas za tu vrstu liječenja  naši  pacijenti  moraju , ako imaju 
sreće, putovati svakodnevno u Riječku bolnicu ili pak se moraj hospitalizirati u Rijeku, 
Zagreb, Split i slično. Ja bih vas  molila, ako ikako možete, da pomognete takvih  ljudima i 
njihovim familijama. 

Evo, toliko. Hvala.    
 
DINO KOZLEVAC : 
 
          Zahvaljujem. 
         Gospodine Drandiću izvolite, imate riječ. 
   
VALERIO DRANDIĆ : 
 
 Istina je  da je Ministarstvu zdravstva i socijalne skrbi upućen zahtjev za  otvaranjem 
Odjela na kojem bi se  zračenjem liječili  tumori odnosno zloćudne bolesti. Moram reći da do 
danas nismo  dobili odgovor od nadležnog Ministarstva. No, imamo nekakve neslužbene 
informacije  da je  naš upit proslijeñen stručnim službama koje moraju ispitati sa svih 
aspekata ovaj zahtjev,  sa statističkih brojki o  kojima je govorila gospoña Nevija Poropat, pa 
do prostornih i tehničkih  mogućnosti u našoj  bolnici.  
 Zahtjev nije odbačen, ali još nije riješen. Ono što je  najviše bitno je da  će takav 
Odjel sigurno postojati u Novoj  bolnici u Puli, jer je planiran i projektiran  i da bi i iz tih  
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razloga bilo jako dobro započeti sa uhodavanjem i  kreiranjem kadrovske  strukture na 
vrijeme.    
           Evo, toliko u ovom  trenutku. 
           Hvala lijepa. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
           Zahvaljujem gospodin Valeriu Drandiću. 
  Imate li potrebe uzeti  riječ ? 
           /N. Poropat: Nema. Zahvaljujem/.  
           Preskačemo  Nezavisne. 
  Na redu je  Klub vijećnika IDS-HNS. 
  Riječ ima  vijećnik Tedi  Chiavalon. 
 
TEDI  CHIAVALON : 
 
 Poštovane kolegice i kolege, poštovani  predsjedniče Županijske skupštine Istarske 
županije, Župane sa suradnicima ! 
 Svjedoci smo da je premijerka Jadranka Kosor u ime Hrvatske  vlade  prošli tjedan 
predstavila mjere za  gospodarski  oporavak Hrvatske. Jedna od tih mjera za nas u lokalnoj 
(regionalnoj)  samoupravi vrlo interesantna je izmjena u  prikupljanju poreza  na dohodak, 
gdje bi , kako je premijerka najavila, grañani Hrvatske mogli na kraju mjeseca imati oko  
milijardu i pol kuma  više u svojim plaćama. Meñutim, premijerka nije rekla, a mi  ćemo to 
osjetiti i biti prvi na udaru  kada se aktiviraju  te mjere. 1,5 milijardi kuna će biti manje u 
proračunima jedinica lokalne  i regionalne samouprave. U isto vrijeme Vlada je zadržala 
poreznu stopu od PDV-e  na 23 %, što znači  da će se i dalje  u centralnu kasu u Zagreb 
slijevati  1 % više PDV-ea, a s druge strane  teret krize se prebacuje na gradove, općine i  
županije. 

 Zanima me: da li je to neki smišljeni plan, da li se  želi  fokus problema koji su  
trenutačno najveći u državi, prebaciti na gradove i općine, stvoriti kaos u gradovima i 
općinama, jer tim ljudima će trebati za dva, tri mjeseca reći : od  danas će vam vrtići biti 
skuplji, skuplje  usluge prijevoza, prikupljanje smeća. Sve će se to desiti, jer gradovi su i 
sada u problemima. Gradovi su u enormnim problemima s centralizacijom koja je na dijelu. 
Mi smo, da plastično objasnim, uz Grčku, koja je  najveći problem u Europi, 
najcentraliziranija  država. Najcentraliziranija  država je s druge strane   Danska,  koja je 
najrazvijenija država, pa možemo povući neke paralele, da li  to vodi u kaos u lokalnoj  
samoupravi, da li je to plan Vlade ili ima neke mjere koje mi nismo čuli, za koje mi ne zanima, 
a za koje možda vi  znate, koje će napraviti protutežu na kraju  godine  grañanima u 
gradovima, općinama, gdje su vezni za vrtiće, za socijalu, za sport, za sve ono što se 
svakodnevno  dešava, ne za  visoku politiku. 
 Hvala lijepa.     
 
DINO KOZLEVAC : 
 
          Zahvaljujem. 
          Sada kada je dva puta došao za govornicu  predstavnik  Kluba vijećnika IDS-HNS, 
vidio sam da sam napravio previd. Ja sam samo išao po redu pošto nema Nezavisnih 
vijećnika, a ustvari trebao sam nastaviti po istom principu.  Ispričavam se Kako ću se izvući 
vidjet ćemo, teško. 
 Riječ ima  Župan Ivan Jakovčić. 
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Da Vlada svojim mjerama želi namjerno izazvati kaos u jedinicama lokalne 
samouprave ne vjerujem, ali  da će izazvati kaos je lako moguće. Ne mislim da netko 
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namjerno  želi nekome nanijeti štetu u ovim  konstelacijama pokušaja izvlačenja Hrvatske iz 
krize u kojoj se nalazimo, ali je  činjenica  da vjerojatno, tako ja barem vidim, misle uzeti u 
obzir sve reperkusije, parametre, koje  će ova porezna  reforma donijeti. 
  Mi smo što se tiče Istarske županije  napravili neke prve načelne računice. Vjerojatno 
ćemo morati  raspravljati o  rebalansu Proračuna od prilike  za 10 milijuna kuna, daj Bože da 
je manje, ali računamo da ćemo  morati smanjiti  naš  Proračun  za desetak milijuna kuna. I  
sada razmislite kako  ćemo to napraviti. Naravno, da ćemo imati «kaos», jer ćemo  morati 
rezati tamo gdje smo jedva namaknuli  neka sredstva, i to vidim kao ključni problem. 
Naravno,  ako je to  reperkusija kod nas, ista reperkusija  će biti u  gradovima , općinama i  
svugdje  drugdje u drugim županijama. 
 Sutra imam  sastanak  sa jadranskim  županima  u Dubrovniku, i mi  ćemo,, izmeñu 
ostalog, razgovarati i o tome. Očekujemo da ćemo u srijedu imati prilike razgovarati sa 
premijerkom Jadrankom Kosor i s njom ćemo razgovarati i o tome.  Ja ću  tražiti  razgovor i o 
tome kako  ćemo razriješiti to pitanje, je svatko od nas će izgubiti neke milijune kuna. 
  U tom kontekstu moram reći  da sam vrlo zabrinut sa tim reperkusijama. Želim biti 
potpuno iskren i  otvoren i reći da će nama biti problem,  možda ćemo morati odustati od 
nekog programa, koji nije vitalan za grañane, ali problem je kao riješiti problem vrtića ili druge 
probleme, koje  naši  grañani direktno financiraju. To je ozbiljan problem, i ja  sam ozbiljno 
zabrinut što će značiti ova jesen, što  će značiti ova zima, kada sve te mjere doñu u  situaciju 
njihove realizacije. 
 Mislim da ste dobro potaknuli pitanje rasprave o tome, jer ćemo morati otvoriti 
raspravu  kome ćemo skinuti  10 milijuna kuna, a znamo kako smo jedva složili  Proračun. U 
tom kontekstu mjeseci koji slijede nisu  ružičasti. U svakom  slučaju ja ću  se potruditi 
prenijeti atmosferu zabrinutosti svih nas zajedno sa svim  time što se zbiva. Kada bi naših  
10 milijuna kuna  spasilo stanje u RH ja bih  bio prvi za to da se dogovorimo  da žrtvujemo tih  
10 milijuna kuna, ali ipak stavljam jedan upitnik: da li  će zaista to biti tako, jer stvari nisu 
jednostavne, stvari su mnogo dublje i mnogo  kompleksnije, a na nama će biti da se izborimo 
za  realna  rješenja. Ponavljam, ja ću o tome govoriti nešto više za vrijeme točke dnevnog 
reda  o Izvješću o radu  Župana u  2009. godini.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Gospodine Chiavalon, imate li potrebu za dopunskim obrazloženjem? 
 Izvolite, imate riječ. 
 
TEDI  CHIAVALON : 
 
 Naravno da nisam  očekivao spasonosan odgovor, ali mislim  da je  bitno  da 
raspravljamo o tome. Dobro je Župan naglasio , još će se županije  nekako  snaći, meñutim, 
što  će se desiti u gradovima i općinama, u ovom trenutku ne želim niti pretpostaviti. 

 S druge strane treba uzeti u obzir da većina grañana ima ugovorene plaće u  netto 
iznosima. To znači  da će  grañani i dalje dobivati isti netto iznos, a tvrtke  će plaćati manje 
poreza na dohodak. OK. Te tvrtke  će možda te iznose investirati u nešto, meñutim, stvara 
se krivi dojam da će svi  grañani dobiti više novaca u  bušti, a neće dobiti više npovaca, jer 
velika  većina  hrvatskih grañana ima ugovore na netto iznose.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala. 
 Imate li potrebe za dopunskim odgovorom ? 
 /I. Jakovčić : Nema /. 
 Sada je  na redu Klub vijećnika  HSU-HSLS. 
 Riječ ima Ivica Mikulčić.  
 



 17 

IVICA MIKULČIĆ : 
 
 Poštovani predsjedniče Skupštine Istarske županije, Župane sa suradnicima, drage 
dame i gospodo vijećnici, dragi  novinari ! 
 Moje pitanje  bjesnoće ne bi  trebalo biti političko pitanje, ali nakon istupa kolega 
Nezavisnih  vijećnika, ono  će postati političko pitanje, jer ja  sam to pitanje postavio prije  tri 
mjeseca, četiri mjeseca, a do sada, nažalost, nisam dobio pismeni odgovor  Župana. Po 
Poslovniku o radu  Županijske skupštine  ne znam za koje  vrijeme se treba  vijećniku 
odgovori na postavljeno vijećničko  pitanje. Nije mi namjera postaviti političko pitanje, ali 
moram upozoriti da ima nekih nedostatak u  radu Županijske skupštine Istarske  županije, 
koji bi se mogli ispraviti. U tom smislu očekuje da ću  na slijedećoj sjednici dobiti odgovor na 
postavljeno  vijećničko pitanje.. Nisam htio u raspravi o utvrñivanju dnevnog reda o tome 
pričati, ali očekujem da ću dobiti  odgovor na slijedećoj sjednici Županijske skupštine, tako da 
ipak moram upozoriti da postoji  jedan mali  nesrazmjer po  tom pitanju. 
 Molio bih predsjednika  Skupštine Istarske županije da mi kaže  u kojem vremenu po 
Poslovniku Skupštine Istarske županije treba se dobiti  odgovor  na postavljeno vijećničko 
pitanje. Zamolio bih Župana da na idućoj sjednici taj odgovor dobijem, jer dobivamo 
informacije iz medija  da je počela  turistička sezona, gospodarstvo zbog toga  može trpjeti, a 
da ne govorim što se odnosi na sigurnost i zdravlje naših grañana. 

Hvala.  
 
DINO KOZLEVAC : 

 
Zahvaljujem. 
Župan će pismeno odgovoriti na postavljeno pitanje. 

 Na redu je Klub vijećnika SDP-ZELENA STRANKA. 
 Riječ ima vijećnica Maja  Šarić. 
 
MAJA ŠARIĆ : 
 
 Još jednom dobar večer  svima.  

Ja imam dva kratka pitanja za našeg Župana. 
Prvo pitanje   tiče se Istarskog ipsilona. 
Kada se očekuje završetak  radova i očekuje li se problemi vezani za recesiju. 
I drugo pitanje  nepovezano s tim, ali isto tako bitno,  što je sa adaptacijom zgrade 

bivše kirurgije u Puli. Tamo bi trebala biti smještena Srednja medicinska škola, pa  me  
zanima što je sa time. 

Hvala lijepa.   
  
DINO KOZLEVAC :  
 
 Hvala  vijećnici   Maji  Šarić. 
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ.  
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Kao što ste mi postavili brza i kratka  pitanja., tako  će biti i odgovori  da drugi  dobiju 
prostora za postavljanje vijećničkih   pitanja.  
 Srednja medicinska škola će uskoro biti preseljena. Radovi su pred završetkom i 
škola  će biti preseljena u prostore  bivše  bolnice. Nadamo se da ćemo tamo uspjeti 
napraviti, kao  što su nam i planovi, pravi Sveučilišni  kampus. Razgovori oko  doma za 
studente i ostalih potreba su u ovom trenutku  dobri i vjerujem da će sve to skupa krenuti u 
realizaciju, kao i mogućnost obnove i drugih  objekata vezano za Sveučilišnu knjižicu  itd.   
 Što  se tiče Ipsilona situacija je  takoñer povoljna. BINA – ISTRA se zadužila kod  
banaka  prije početka  svjetske recesije i ima sredstva za  završetak Ipsilona u punom profilu 
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autoceste na  relaciji Pula – Umag, odnosno Pula – do granice sa Slovenijom i Kanfanar – 
Pazin. U ovom drugom nastavku   sredstva neće biti problem, ali  će biti problem rješavanje 
imovinsko – pravnih odnosa i svega ostaloga što je neophodno učiniti od Pazina do  Matulja, 
da bi se i taj dio ceste pretvorilo u autocestu.  
 Plan je da to bude 2014. godine sa jednom novom cijevi u tunelu Učka kada se 
planira izgradnja nove cijevi u tunelu Učka. 
 Što  se tiče rokova  koji su nama najviše bitni, očekujem da ćemo početkom šestog 
mjeseca otvoriti dio Ipsilona, kao dio autoceste u punom profilu, od  Pule, Stancije  Peličeti 
do Kanfanara. 
 Gradi se intenzivno i  od Kanfanara prema sjeveru i otvorit će se i taj dio ceste nakon 
godinu, godinu i pol  dana. 
 U  šestom mjesecu namjerava se otvoriti i mali dio ceste pred granicom sa 
Slovenijom , gdje se stvaraju ogromne  gužve na raskršću  Plovanija. Taj dio ceste se 
namjerava otvoriti paralelno s dijelom ceste Pula, Stancija  Peličeti  - Kanfanar.  
 Možda je tome  važno dodati  da smo nedavno  Gradonačelnik Pule,   gospodin Josip 
Zidarić i ja, bili u nadležnom  Ministarstvu i razgovarali sa državnim tajnikom, zaduženom za 
ceste, gdje smo našli rješenje za  financiranje pristupnog puta na Ipsilon na Stanciji  Perličeti 
sa strane grada Pule,   kružnog toka u Šijani i  cesta prema Ipsilonu,  gdje  želimo sa Vladom 
napraviti  program do Velog  Vrha, tako da se kompletno  taj pulski prsten razriješiti u 
suradnji s državom. Isto tako od Stancije  Peličeti prema Medulinu, čime će se pulska 
zaobilaznica iznimno rasteretit, jer sav turizam koji ide prema Medulinu  će u ovom  slučaju 
ići preko tog dijela ceste od Stancije  Peličeti do Medulina.   
 Predložio sam da  napravim projekt da se od  pulskog aerodroma, - neki bi rekli 
Ližnjanskoga, jer je na području  Ližnjana, ali ću  ga  ipak nazivati Pulskog aerodroma, 
Istarskog aerodroma,  ako  hoćete, - do  Ipsilona i u produžetku do Pule, da se  izgradi u 
profilu autoceste. 
   Taj dio smo predložili da financiramo kroz strukturne  fondove nakon ulaska Hrvatske  
u Europsku uniju i  to upravo preko Jadranske regije, jer je isti problem u drugim županijama, 
Dubrovniku od  Čilipa do dolaska  do Dubrovnika. Jedino je Zadar  riješen, a Split i Pula nisu 
riješeni. U tom kontekstu  to  će vjerojatno biti zajednički program Jadranske regije prema  
Europskoj komisiji. Očekujemo da će taj  element prometa biti uvažen i  financiran od  strane 
strukturnih  fondova.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Imate li potrebe za dodatnim obrazloženjem ? 
 Nema. Zahvaljujem. 
 Na redu je Klub vijećnika  HDZ-HSS. 
 Riječ ima vijećnik Marino  Roce, 
 
MARINO ROCE : 
 
 Gospodine predsjedniče, Župane, kolegice i kolege ! 
 Ja imam  jedno pitanje i jedan prijedlog.  
 Prvo pitanje. 
 U materijalima koje smo dobili za ovu sjednicu pročitao sam naziv Istarski centar za 
metale u Istarskoj županiji. Mislim da nije primjeren naziv i da taj  Centar nije  namijenjen 
samo za Istarsku  županiju, ali tako zvuči.  

Ja bih postavio pitanje, - pošto je ovaj projekt završen,  u  funkciji je i u radu, a u 
javnosti se malo zna, -  da li imamo informacije kako taj Centar radi i u kojem pravcu  se 
Istarska županija s Centrom  uklapa ili surañuje. 
 I drugo, prijedlog.  

Pošto je danas  bilo  razgovora i  govora o bolnici i o roku od 180  dana plaćanje 
nabavke namirnica, a u zadnje vrijeme smo upoznati , ne do kraja, da naša javna poduzeća i 
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poduzeća  u vlasništvu županije, lokalnih samouprava, imaju likvidnih sredstava, moj je  
prijedlog da možda  ta likvidna  sredstva usmjerimo i  damo  pozajmicu uz neke prihvatljive  
kamate bolnici, pa da taj rok  od  180 dana skratimo. Mislimo  da bi time ipak bio manji trošak 
nego što je iznos kamata koji obračunavaju dobavljači na 180  dana, tako  da u tom pravcu 
pomognemo bolnici. 
 Hvala.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem.  
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ.  
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Gospodine Roce, mi bismo rado pomogli Općoj  bolnici Pula, pa čak i na način kako 
ste vi predložili, ali vjerojatno bi kako Istrijani  reču mnogo drugoga pošlo u papar. Nadam se 
da ćete vi napokon razriješiti pitanje  Opće bolnice Pula, jer je to dio onoga što je vaša 
obveza. Mislim konkretno na Vladu Republike Hrvatske, stranku kojoj vi pripadate i od koje 
očekujem, jasno i glasno kažem, da napokon  svoja obećanja pretvori u dijela.  

Nikada neće biti problem milijun, dva i pet milijuna kuna, ako treba nešto razriješiti, ali 
nećete preko leña Istrijana rješavati  zdravstvenu reformu Hrvatske. Jako dobro znate o 
čemu govorim, jako dobro znate kakva su obećanja dana. Ja sam možda naivan u politici, ali  
sam ipak opstao 20  godina. I dalje vjerujem tim obećanjima i  vjerujem da premijerka želi 
izgraditi bolnicu u Puli, da želi možda razriješiti i  reformirati  zdravstveni sustav, vidjet  ćemo 
da li  hoće i da li može.  

Kao što znate Istarska županija daje po 15-tak, 20-tak milijuna kuna, odnosno 10 
milijuna kuna uvijek  iz decentraliziranih  sredstava i više 12, 13, i još po neka sredstva kada 
smo u mogućnosti dati. 

Prema tome  skretati pažnju sa problema, koji je zaista problem, a zdravstvo u 
Hrvatskoj je zaista problem, na igre i igrice trenutnog stanja, trenutne politike, to je pitanje 
cilja  koji imaš u politici. Mi  želimo u ovoj Istri ozbiljno i odgovorno upravljati Istrom. To smo 
radili cijelo sve ovo vrijeme i radit ćemo i ubuduće. Napravit ćemo i neke greške. Na primjer 
nismo na vrijeme odgovorili kolegi vijećniku na vijećničko pitanje o problemima bjesnoće u 
Istri i sa pravom se ljuti.  

Ali vaš pokušaj povezivanja  neke aktualne situacije s onim što je zaista realna istina, 
a sustav javne nabave je izmišljotina HDZ-ea, koji ne dozvoljava da se izvrši pritisak na 
dobavljače i da se kao što to rade hotelijeri, ako  hoćete, ucjenjuju dobavljače, pa je možda 
neka namirnica jeftinija nego što je u Pulskoj bolnici. Vi znate da  govorim istinu, jer kada ti 
možeš  pregovarati s dobavljačem, kada imaš mehanizme i ucjene, ako hoćete, čemu nisam 
sklon, moram reći, ali znam kako  hotelijeri pregovaraju i znam konkretno kako neki hotelijeri 
od kojih je vlasnik gospodin Cuccurin ovdje, pregovara. O tome  ću nešto govoriti kasnije. 
Javno ćemo otvoriti sve teme u Istarskoj županiji na način da grañani jako dobro razumiju tko 
je tko u ovoj  županiji, jer mi sustav zdravstva promijeniti ne može, vaša stranka može, dajte 
nam tu mogućnost kroz zakone, dajte nam tu mogućnost kroz pravilnike. Mi smo  spremni  
preuzeti odgovornost, ali nismo spremni činiti  stvari u kojima  vi imate škare i sukno 
istovremeno. Neka gospodin Jerin napravi neki potez u bolnici koji je kriv može završiti u 
zatvor, jer nije napravio proces javne nabave takav kakav mora biti. Vi jako dobro znate da 
sa   500.000,00  ili sa milijun kuna problem javne nabave i cijena javne nabave u zdravstvu 
riješiti nećemo. Kada bismo ga mogli sa 10 milijuna  kuna razriješiti, ja bih  bio zato, ali ne 
možemo. Vi namjerno  sa ključne teme i problema zdravstva želite pokazati sasvim jednu  
drugu sliku, koja nema nikakve veze sa temom o kojoj  razgovaramo, a to je zdravstvo, 
pitane pozajmice Istarske županije. 

 Ja se nadam da ćete  zdušno podržati Župana, ako se već konstatira da je našim 
pokušajem spašeno  400 radnih mjesta u «Glasu Istre». Ja se nadam da ćete podržati 
Župana i  reći : pa  to nije tako loše, kao što smo pomogli Tehnomontu, kao što smo pomogli  



 20 

Cimosu, kao što smo pomogli  drugim tvrtkama s kojima sam  zadnjih  šest mjeseci  
razgovarao. 
 Javan problem koji postoji u zdravstvu povezivati s nečim što je aktualno i politički 
interesantno, jer se sada nekoliko ljudi, koji nemaju  hrabrosti ni odgovornosti  pred svojim 
biračima, maknulo iz ove dvorane, nije u redu, a vi znate da je toga bilo i u ranijim godinama i 
u ranijim mandatima. Vi znate kako je to završilo na izborima. Uvjeren sam da će slično 
završiti i na slijedećim izborima, jer upravljati znači  odgovornost, upravljati znači  i  hrabrost, 
a  bježanje znači neodgovornost  Ja sam u to uvjeren i zato vas pozivam, kao čovjek  koji je 
dugo u ovoj  Skupštini,  koji je izašao sa niz i konkretnih i dobrih  inicijativa i ideja,  nemojte 
padati u stoseve dnevno političkog karaktera, jer s time nećete doprinijeti svojoj stranci  ništa, 
a odnosima koji  mogu  dvije, tri velike ozbiljne relevantne stranke u Istri  stvarati,  mislim da 
mogu biti dobar primjer, jer i IDS i SDP-e, a vjerujem i HDZ-e, žele učiniti dobro grañanima  
Istre.. Vaš utjecaj može biti vrlo velik  u razrješenju tih problema, pa  ako hoćete i javne 
nabave u  bolnici Pula, uključite se u to, nemamo ništa protiv , dapače, bit će nam jako 
drago, ako želite se uključiti i ako  želite da o tome  razgovaramo.        
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  
 /M.Roce : Odgovor  vezano na  Metris/. 
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 To je jedan od naših  najboljih projekata.   
 Bilo bi dobro da  ga upoznate. Ovaj put  nećemo vam dati pisani odgovor nego  ćemo  
vam poslati jedan  lijep  film, stavite ga u DVD-i pa  gledajte taj film o Metrisu.  On je  rañen u 
suradnji sa «Uljanikom», sa «Cimosom», sa dvije tvrtke u Istri, koje najviše koriste metale u 
svom poslovanju. Od iznimne je koristi, jer ureñaji koji su nabavljeni europskim sredstvima u 
Istri nema osim konkretno u Istarskoj  razvojnoj agenciji, koja je autor tog programa  i koji je  
najbolje ocijenjen  do sada kao  Europski program u našoj zemlji.  

Interesantno je da sada radimo Metris 2, gdje  su već neki ureñaji, a dobit ćemo i 
neke nove, koji mogu biti vrlo korisni i na području kulture, što je jedan potpuno novi način 
primjene ureñaja koje imamo, kojima se mogu  na svim starim umjetninama djelima  može 
točno vidjeti svaki sloj i doći do  vrlo interesantnih novih saznanja o umjetninama koje u  Istri 
imamo. Meñutim, Metris nije nastao zbog umjetnina, nastao je  zbog metala. Mogu  sa 
zadovoljstvom reći sa sam sa  predstavnikom  «Uljanika», «Cimosa» i Istarskom  razvojnom 
agencijom svojedobno potpisao pismo  o daljnjoj suradnji na tom projektu. 

 Pozivam sve vijećnice i vijećnike Skupštine Istarske županije da odu  na područje 
bivše  bolnice i pogledate taj naš, ne velik, ali ipak po mom mišljenju tehnološki  vrlo 
značajan studio kojeg imamo. 

 A vama će gospodine vijećniče, gospodin Damijanić, pročelnik Upravnog odjela za  
gospodarstvo, poslati film o Metrisu. Ako  vam ga ne pošalje, kao što nije odgovorio na 
pitanje vezano za bjesnoću, gospodinu Ivici Mikulčiću, gospodin Milan Antolović, u roku 
predviñenom Poslovnikom o radu  Skupštine Istarske županije, onda ćemo se jako naljutiti.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Gospodine Roce izvolite, imate riječ.  
 
MARINO ROCE : 
 
 Ja sam upoznat sa Metrisom. Posjetio  sam ga predstavnicima Tehničkog  fakulteta i  
profesorima  iz Rije kada su išli u posjetu Metrisu. Htio bih napomenuti da je Metris vrlo 
značajan institut u Istri i da dobro dolazi «Uljaniku» i «Cimosu», ali moramo ga i mi kao  
Istarska  županija iskoristiti za  nove investitore i za razvitak  industrije, dapače, opredijeli 
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smo se u jednom dijelu, ne samo za turizam, nego i za  metalnu industriju, koja je prisutna 
kod nas i koja svakom  koji bi ovdje  želio investirati puno znači. Mislim da u tom pravcu 
bismo  trebali javno i marketinški ponuditi i iskoristiti ovaj  moment, naročito sada  u vrijeme 
recesije, kada možda svaki investitor bi dobro došao, a ovo je jedna podloga  svakome da  
može ovdje kvalitetno raditi u tom  pravcu. 
 Za prvi  dio, prijedloga  sam se sjetio  dok je  gospodin Valerio Drandić rekao da je 
problem rok od 180 dana vezano na  nabavu namirnica  za  bolnicu u Puli Ja sam samo  dao 
jedan prijedlog za koji mislim da nije za odbaciti. 
 Hvala.   
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Gospodine Župane imate li potrebe za dopunskim odgovorom ? 
 /I. Jakovčić : Nema potrebe/. 
 Na redu je Klub vijećnika IDS-HNS. 
 Riječ ima  vijećnik  Marin Grgeta. 
 
MARIN GRGETA : 
 
 Poštovani gospodine predsjedniče, gospodine Župane sa suradnicama i  
suradnicima, kolegice i kolege vijećnici ! 
 Prvotno sam namjeravao postaviti pitanje koje je postavila  kolegica Lucija  Debeljuh, 
koje smatram da je  krucijalno  za sadašnju situaciju, naročito za  buduću  perspektivu naše  
regije, ali u meñuvremenu sam smislio rezervno pitanje, već kada  sam došao  na red, koje 
je možda  puno manje funkcionalno značajno, ali principijelno je poprilično značajno, pa bih 
volio dobiti od  Župana odgovor, ukoliko  ga posjeduje. 
 Putem lokalnih medija, a i mi koji  se  pomalo vozikamo po Istri, vidimo da na 
dijelovima  Istarskog  Ipsilona postoji objektivan problem sa prometnom signalizacijom. 
Signalizacija nije propisna u smislu naših  županijskih propisa i naših lokalnih pozitivnih 
užansi, koje propagiraju i promoviraju dvojezičnost.  Niz je problema sa tim tablama  gdje  
imamo  signalizaciju  i stoje nazivi samo na  hrvatskom jeziku, a trebali bi stajati i nazivi na 
talijanskom jeziku, sukladno našim  lokalnim propisima. S druge  strane postoje i mjesta koja 
su zapisana samo  na njihovom izvornom nazivu. Po nekim tumačenjima je to ispravno, ali 
praksa u  našoj  županiji je da se dvojezičnost  primjenjuje što je moguće u  većoj  mjeri.  
 Od kolega koje su od ranije u Skupštini dobio sam informaciju  da  su  predstavnici 
BINA-ISTRE i s ove govornice pred nekoliko godina obećali da će se o tome voditi računa. 
Očigledno tome  nije tako, pa me zanima: da li možda gospodin Župan ima neku informaciju 
u tom smislu zašto se to u praksi  ne dogaña, da li  se može nešto poduzeti da se stvari 
promijene u tom smislu, jer mislim da je sada pravo  vrijeme, jer nakon što postave svu 
signalizaciju  će sigurno biti puno teže mijenjati i intervenirati.  
 Hvala.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Izvolite  gospodine Župane, imat riječ.  
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Poštovani gospodine vijećniče ! 
 U potpunosti se slažem sa svime onim što ste izrekli. 
 Ja isto tako želim ovdje javno izraziti svoje protivljenje i zabrinutost za  nepoštivanje 
akata jedinica lokalne samouprave, jer u izgradnju Istarskog  Ipsilona praktički  se ne 
uvažavaju akti koji su doneseni u Istri i to kako oni  na lokalnom nivou u općinama i 
gradovima gdje je  Istarski Ipsilon prolazi, čije  bi oni akte morali poštivati, pa  tako i ono što 
je dio naših akata  Istarske županije. Dapače, i  hrvatski Zakon o imenima  općina i gradova, 
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poznaje  dvojezičnost u  Istarskoj  županiji. Dakle, oni  ne samo  da ne poštuju naše propise, 
nego ne poštuju  čak ni zakone  RH. Ja znam da se možda  nekome diže kosa na glavi zbog 
dvojezičnosti u Istri.  

U  svakom  slučaju tema je iznimno ozbiljna, jer govori direktno o negiranje ljudskih  
prava, u ovom slučaju prava manjine, ali to nije više pravo manjine, to je  pravo svih nas. To 
nije pravo jedne manjine, to je pravo  svih nas, jer je to bila odluka velike većinr svih, na kraju 
krajeva, potvrñene Ustavom i zakonima  RH. U tom kontekstu  meni je  žao  da  sada dr. 
Furio Radin nije u dvorani, jer smo se dr. Furio Radin, kolegica  zamjenica Župana Viviana  
Benussi i ja  dogovorili da oni, a pošto se mi nismo dogovarali koje ćete pitanje postavljati u 
odnosu na one  koji misle da se mi dogovaramo koja ćete pitanja postavljati, vi ne znate, 
nisam imao  prilike vam to  reći , da će ovaj tjedan dr.Furio Radin i profesorica Viviana 
Benussi,  imati  press konferenciju upravo na tu temu i zatražiti jasno očitovanje od  
nadležnog  Ministarstva, ministra Kalmete, odnosno od  tvrtke  BINA- ISTRA, koja upravlja  
Istarskim Ipsilonom. Mislim da više od  toga nisam mogao nadodati.    
 
DINO  KOZLEVAC: 
 
 Hvala lijepa.  
 Objavljujem da je isteklo vrijeme za postavljanje  vijećničkih pitanja u tijeku odgovora  
gospodina Župana.  
 Slijedeći  puta starta Klub vijećnika HSU-HSLS. 
        

    AD – 3  
 

a. Prijedlog  Godišnjeg obra čuna  Prora čuna Istarske  županije za   
    2009. godinu, 

     b. Prijedlog  Godišnjeg obra čuna Fonda za  razvoj poljoprivrede i  
         agroturizma Istre za  2009. godinu,  
 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda  je Župan Istarske županije Ivan Jakovčić.  
 Materijale za ovu točku dnevnog reda vijećnici su dobili s pozivom za sjednicu.  
 Matični Odbori  su održali svoje  sjednice i donijeli zaključke. 
 Zapisnike Odbora  vijećnici su dobili  na klupe.   
 U ime predlagača uvodno obrazloženje  za ovu točku dnevnog reda je dala  
SLAVICA BEN ČIĆ, pročelnica  Upravnog odjela za proračun i financije  Istarske županije.  
 Pošto se nitko nije  javio za  raspravu predsjednik DINO KOZLEVAC , zaključuje 
raspravu i daje na  glasanje  točku  a)  Prijedlog  Godišnje obračuna  Proračuna Istarske  
županije za  2009. godinu, te nakon glasanja utvrñuje da je Skupština sa 24 glasova «ZA», 
bez  glasova  «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  glasova,  usvojila 

 
    GODIŠNJI 
 
obra čun Prora čuna Istarske županije  za  2009- godinu 
  
      Zatim stavlja na glasanje pod b. Prijedlog  Godišnjeg obračuna  Fonda za  razvoj 

poljoprivrede i  agroturizma Istre za  2009. godinu, te nakon glasanja utvrñuje da je 
Skupština sa 24 glasova «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  glasova,  
usvojila 

 
    GODIŠNJI 
 

obra čun  Fonda za  razvoj  poljoprivrede i  agroturizma Istre za  2009. godin .  
 
         AD – 4 IZVJEŠĆE O RADU ŽUPANA U 2009. GODINI 
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 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je  Župan Istarske županije Župan IVAN 
JAKOVČIĆ, koji je ujedno i dao uvodno obrazloženje. 

U  raspravi su sudjelovali : MARINO ROCE, u ime Kluba vije ćnika  HDZ-HSS, IVAN 
JAKOVČIĆ, odgovori na postavljena pitanja, FURIO RADIN, isp ravak neto čnog 
navoda. 

Predsjednik DINO KOZLEVAC,  zaključuje raspravu i stavlja na glasanje usvajanje 
Izvješća o radu  Župana za  2009. godinu, te nakon glasanja utvrñuje da je Skupština sa 23 
glasova «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i 3 «SUZDRŽANA»  glasa, usvojila 

 
   I Z V J E Š Ć E 
 
                  o radu  Župana u  2009. godini 

 
           AD – 5 PRIJEDLOG ZAKLJU ČKA ODAVANJU PRETHODNOG 
                       POZITIVNOG MIŠLJENJA  ZA RAZ RJEŠENJE   
                       I IMENOVANJE NAČELNIKA  POLICIJSKE UPRAVE 
                       ISTARSKE 
 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Komisija za izbor i imenovanje. 
 Skupština je bez  rasprave  sa 25  glasova  «ZA», bez  glasova «PROTIV» i bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
  
     Z A K L J U Č A K 
 
o davanju prethodnog pozitivnog mišljenja za razrje šenje i imenovanje  na čelnika  
Policijske  uprave  istarske 

 
1. Daje se prethodno pozitivno mišljenje na prijedl og Ministarstva unutarnjih 

poslova Republike Hrvatske - Ravnateljstva policije  kojim se razrješava na čelnika 
Policijske uprave istarske, Lorisa Kozlevca, te na dužnost na čelnika Policijske uprave 
istarske imenuje Mladena Blaškovi ća.  

2. Ovaj Zaklju čak stupa na snagu danom objave u "Službenim novinam a 
Istarske županije".  
 
  Predsjednik  DINO KOZLEVAC , se u ime Skupštine Istarske županije  zahvaljuje 
dosadašnjem načelniku  Policijske usprave  istarske za period  na kojem je bio na čelu 
Policijske uprave za  postignute rezultate i visoku razinu sigurnosti na područje Istarske 
županije. 
 Ujedno u ime Skupštine Istarske županije i osobno ime čestita novopostavljenom 
načelniku  Policijske uprave  istarske , Mladenu  Blaškoviću. Želi mu uspješan rad i da 
osigura da Istra i dalje bude sigurna  županija, u što  ne sumnjam i  vjeruje da će to tako i biti.    
 
           AD – 6 PRIJEDLOG GODIŠNJEG OBRA ČUNA PLANA  
                       GRAĐENJA I ODRŽAVANJA ŽUPANIJSKIH I  
                       LOKANIH CESTA ZA  2009. GODI NU  
                       ŽUPANIJSKE UPRAVE ZA CESTE I STARSKE  
                       ŽUPANIJE 
 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske županije Ivan Jakovčić.    
 Uvodno obrazloženje je dao ROBI ZGRABLIĆ, ravnatelju  Županijske uprave za  
ceste Istarske županije. 
           U  raspravi  su sudjelovali : ZDENKO PLIŠKO,  u ime Kluba vije ćnika  HSU-HSLS-a: 
u pojedina čnoj  raspravi : NEVIJA POROPAT    
            Predsjednik DINO KOZLEVAC,  zaključuje raspravu  i stavlja na glasanje Prijedlog  
godišnjeg obračuna  plana  grañenja i održavanja  županijskih  i lokalnih  cesta za  2009. 
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godinu Županijske uprave za  ceste Istarske županije, te nakon glasanja utvrñuje da je 
Skupština sa 23 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, 
donijela  
 
    Z A K L J U Č A K 
 
o davanju suglasnosti na  Prijedlog  godišnjeg obra čuna  plana  gra ñenja i održavanja  
županijskih  i lokalnih  cesta za  2009. godinu Žup anijske uprave za  ceste Istarske 
županije 
 

AD – 7 PRIJEDLOG ODLUKE O  PRIHVA ĆANJU  IZVJEŠĆA O 
             PROVEDBI PLANA  ZA ZDRAVLJE GRA ĐANA ISTARSKE 
             ŽUPANIJE ZA 2008.i 2009- GODINU 
 
AD – 8 PRIJEDLOG ODLUKE O PRIHVA ĆANJU  OPERATIVNOG 
             PLANA  AKTVNOSTI PLANA  ZA ZDRAVLJE GR AĐANA 
             ISTARSKE ŽUPANIJE  ZA 2010. GODINU  

  
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić., 
koji je ujedno dao uvodne napomene. 
 Zatim je pobliže obrazloženje za  7. i 8. točku dnevnog  reda dala SONJA GROZIĆ – 
ŽIVOLIĆ, pročelnica  Upravnog odjela  za  zdravstvo i socijalnu  skrb Istarske županije                            
          Voñena je objedinjena rasprava za  7. i 8. točku dnevnog  reda. 
           U  raspravi su sudjelovali: TEDI  CHIAVALON, u ime Kluba  vije ćnika  IDS-HNS, 
ZDENKO PLIŠKO, u ime Kluba vije ćnika  HSU-HSLS, LUCIJA DEBELJUH, u ime Kluba  
vije ćnika  SDP-ZELENA STRANKA; u pojedina čnoj raspravi su sudjelovali : NEVIJA 
POROPAT, KATARINA NEMET, JOSIP ANTON RUPNIK, ROBERT A LAKOŠELJAC, 
SONJA ŽIVOLIĆ – GROZIĆ, odgovori na postavljena pitanja.  
           Predsjednik  DINO KOZLEVAC , zaključuje  raspravu i stavlja na glasanje  točku  7. 
dnevnog  reda - Prijedlog  Odluke o prihvaćanju Izvješća o provedbi Plana za  zdravlje  
grañana Istarske županije  za  2008. i 2009. godinu, te nakon glasanja utvrñuje  da je  
Skupština sa 26 glasova «ZA», bez glasova  «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH» glasova. 
Donijela 
 
                                                   O D L U K U  
 
o  prihva ćanju Izvješ ća o provedbi Plana  za zdravlje  gra ñana  Istarske županije za 
2008. i 2009. godinu 
 
          Zatim stavlja na glasanje točku 8. dnevnog  reda -  Prijedlogu Odluke o prihvaćanju  
Operativnog plana aktivnosti Plana za  zdravlje  grañana Istarske županije za  2010. godinu, 
te  nakon glasanja utvrñuje  da je  Skupština sa 26 glasova «ZA», bez glasova  «PROTIV» i 
bez  «SUZDRŽANIH» glasova. donijela 
                                                   O D L U K U  
 
o prihva ćanju  Operativnog plana aktivnosti Plana za  zdravl je  grañana Istarske 
županije za  2010. godinu 

 
AD- 9 PRIJEDLOG ODLUKE O ODABIRU NAJPOVOLJNIJEG 
           PONUDITELJA  ZA DAVANJE KONCESIJE  ZA IZ GRADNJU 
           PLINSKOG DISTRIBUCIJSKOG SUSTAVA ZA PODR UČJE 
           SJEVERNE ISTRE, A KOJA KONCESIJA UKLJU ČUJE   
           I DISTRIBUCIJU PLINA  NA TOM DISTRIBUCIJ SKOM 
           SUSTAVU 
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         Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda  je  Župan Istarske županije Ivan Jakovčić.  
         Uvodno obrazloženje je dao VALERIO DRANDIĆ, načelnik uprave Istarske županije.  
          U  raspravi su sudjelovali : ZDENKO PLIŠKO, u ime Kluba vije ćnika  HSU-HSLS-a , 
VALERIO DRANDIĆ, odgovori na postavljena pitanja. 
           Predsjednik DINO KOZLEVAC,  zaključuje raspravu i daje na glasanje prijedlog 
Odluke o odabiru  najpovoljnijeg ponuditelja  za davanje koncesije za izgradnju plinskog  
distribucijskog  sustava za  područje sjeverne  Istre, a koja  koncesija  uključuje  i distribuciju  
plina na tom distribucijskom sustavu, te nakon glasanja utvrñuje da je  Skupština  sa  24 
glasova  «ZA», bez  glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH»  glasova , donijela   

 
             O D L U K U 

 
o odabiru  najpovoljnijeg ponuditelja  za davanje k oncesije za izgradnju plinskog  
distribucijskog  sustava za  podru čje sjeverne  Istre, a koja  koncesija  uklju čuje  i 
distribuciju  plina na tom distribucijskom sustavu,  

 
AD – 10 PRIJEDLOG PROGRAMA  JAVNIH POTREBA U 
              TEHNIČKOJ KULTURI  ISTARSKE ŽUPANIJE 

 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske  županije Ivan 
Jakovčić.  
       Uvodno obrazloženje  je dao MLADEN DUŠMAN , pročelnik Upravnog odjela za 
obrazovanje, sport i tehničku kulturu Istarske  županije.   
       U  raspravi su sudjelovali : IVICA MIKULČIĆ, u ime Kluba vije ćnika HSU-HSLS, 
MLADEN DUŠMAN , odgovori na postavljena pitanja.   
        Predsjednik DINO KOZLEVAC , zaključuje raspravu i daje na glasanje Prijedlog  
Programa javnih potreba u tehničkoj  kulturi Istarske županije, te nakon glasanja utvrñuje da 
je  Skupština  sa 21 glasova  «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH»  glasova , 
donijela   

 
             P R O  G R A M 
 
javnih potreba u  tehni čkoj kulturi  Istarske županije 

 
AD – 11 PRIJEDLOG ZAKLJU ČKA O PRIHVAĆANJU  IZVJEŠĆA 
               O RADU  FONDA ZA RAZVOJ POLJOPRIVRED E I 
              AGROTURIZMA  ISTRE ZA 2009.GODINU  
 

       Predlagatelje za ovu točku dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić.  
       Uvodno obrazloženje  je dao MILAN ANTOLOVIĆ, pročelnik Upravnog odjela za 
poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, ribolov i vodoprivredu Istarske županije.  
         Pošto se nitko nije javio za  raspravu predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje 
raspravu i daje na glasanje Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu  Fonda za 
razvoj poljoprivrede i agroturizma Istre za  2009. godinu, te nakon glasanja utvrñuje da je  
Skupština  sa 23  glasova  «ZA», bez  glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH»  glasova , 
donijela   

 
                                        Z A K L J U  Č A K 
 

o prihva ćanju Izvješ ća o radu  Fonda za razvoj poljoprivrede i agroturiz ma Istre za  
2009. godinu 

 
AD -12  PRIJEDLOG ODLUKE O PRIHVA ĆANJU PLANA  
              RASHODA ZA NABAVU PROIZVEDENE  DUGOTR AJNE 
              IMOVINE I DODATNA ULAGANJA  NA 
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              NEFINANCIJSKOJ IMOVINI OSNOVNIH I SRE DNJIH 
              ŠKOLA ISTARSKE ŽUPANIJE ZA 2010. GODI NU 

  
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je  Župan Istarske županije  Ivan Jakovčić.  
 Uvodno obrazloženje je dao MLADEN DUŠMAN , pročelnik Upravnog odjela za 
obrazovanje, sport i  tehničku kulturu Istarske županije.  
 U  raspravi je sudjelovala:  LUCIJA DEBELJUH, u ime Kluba vije ćnika SDP-ZELENA 
STRANKA. 
        Predsjednik DINO KOZLEVAC,  zaključuje raspravu i daje na glasanje Prijedlog Odluke 
o prihvaćanju  Plana rashoda za nabavu  proizvedene dugotrajne  imovine i dodatna 
ulaganja  na  nefinancijskoj  imovini osnovnih i  srednjih škola Istarske županije  za 2010. 
godinu, te nakon glasanja utvrñuje da je Skupština sa 23 glasova «ZA», bez glasova 
«PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  glasova , donijela  

                                         
                                    O D L U K U  
  

o prihva ćanju  Plana rashoda za nabavu  proizvedene dugotraj ne  imovine i dodatna 
ulaganja  na  nefinancijskoj  imovini osnovnih i  s rednjih škola Istarske županije  za 
2010. godinu.   

 
AD 13 PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA 
           ODLUKE O OSNIVANJU  ŽUPANIJSKOG  SAVJETA  
           MLADIH ISTARSKE ŽUPANIJE 
 

       Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Odbor za  Statut, Poslovnik, lokalnu i 
područnu (regionalnu) samoupravu Istarske županije.   
      Skupština je  bez  rasprave sa  23 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  
 
                                                   O D L U K U   
 
o izmjenama i  dopunama Odluke  o osnivanu  Županij skog  savjeta  mladih Istarske 
županije 
                                                    Članak  1. 
        U Odluci o osnivanu  Županijskog  savjeta mladih  Istarske županije (Službene novine 
Istarske županije», broj 8/07.) mijenja se čl. 12. st. 1. gdje se riječi «i zamjenika predsjednik» 
mijenjaju i  glase «i tri zamjenika predsjednik». 
         U članku 12. st. 3 i 4 riječ «zamjenik» mijenja se i glasi «zamjenici». 
                                                      Članak 2. 
          U članku  16. riječ «zamjenik» mijenja se i  glasi «tri zamjenika». 
                                                      Članak 3. 
          U članku 22. riječi  «Stručna služba za poslove  Skupštine i Poglavarstva Istarske 
županije» mijenja se i glasi «Stručna  služba Skupštine». 
                                                      Članak 4.    
           Ova odluka  stupa na snagu  osam dana od dana objave u  «Službenim novinama 
Istarske županije – Bollettino ufficiale della Regione istriana».                                                   

 
AD – 14 PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU  NATJE ČAJNOG 
               POVJERENSTVA ZA IZBOR RAVNATELJA  MU ZEJA 
               SUVREMENE UMJETNOSTI  - MUSEO D'ARTE  
               CONTEMPORANEA DELL'ISTRIA  

 
        Predlagač za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske županije Ivan Jakovčić.  
        Skupština je bez  rasprave   sa  23 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  
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                                                   R J E Š E N J E   
 
o imenovanju  Natje čajnog povjerenstva za izbor ravnatelja  Muzeja  suv remene 
umjetnosti – Museo d'arte contemporanea dell'Istria , 

 
                                               Članak  1. 
U Natječajno povjerenstvo za izbor ravnatelja Muzeja suvremene umjetnosti Istre- 
Museao d'arte contemporanea dell'Istria imenuju se : 
 

1. Vladimir  Torbica 
2. Eros Čakić 
3. Matija  Debeljuh 
                  
                 Članak  2. 

       Natječajno povjerenstvo iz članka 1. ovog Rješenja  dužno je raspisati Natječaj za izbor  
ravnatelja Muzeja suvremene  umjetnosti Istre – Muzeo  d'arte contemporaneo  dell'Istria, te 
Županijskoj  skupštini  podnijeti  izvješće o  provedenom  postupku i dostaviti prijedlog  za 
imenovanje ravnatelja .  

                                                   
                                                 Članak 3. 
Ovo Rješenje stupa na snagu  osmog dana  od objave u «Službenim novinama Istarske 
županije».  
 
AD – 15 PRIJEDLOG RJEŠENJA O  RAZRJEŠENJU  I 
               IMENOVANJU ČLANA STOŽERA  ZAŠTITE 
               I SPAŠAVANJA ISTARSKE ŽUPANIJE 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Komisija za izbor i imenovanja. 

      Skupština  je bez  rasprave  sa  23 glasova  «ZA», bez glasova  «PROTIV» i bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  

 
                                             R J E Š E N J E  

 
o razrješenju  i imenovanju  člana Stožera  zaštite i  spašavanja  Istarske županije  
                                                                 I 
         Loris Kozlevac, razrješuje se dužnosti člana Stožera zaštite i spašavanja  Istarske 
županije.  
                                                                 II 
         Mladen Blašković, načelnik Policijske  uprave istarske Pula, imenuje se  za člana 
Stožera zaštite i spašavanja Istarske županije. 
 
                                                                 III 
  
          Ovo Rješenje stupa  na snagu  danom donošenja , a objavit će se u  «Službenim 
novinama Istarske županije». 
  
         AD – 16 PRIJEDLOG ODLUKE O KRITERIJIMA. MJERILIMA I  
                       NAČINU FINANCIRANJA  DECENTRALIZIRANIH 
                       FUNKCIJA SREDNJIH ŠKOLA I U ČENIČKIH DOMOVA 
                       ZA 2010. GODINU  
 
            Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske županije Ivan Jakovčić.  
            Skupština  je bez  rasprave  sa  23 glasova  «ZA», bez glasova  «PROTIV» i bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  
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                                                   O D L U K U   
 
o kriterijima , mjerilima i na činu financiranja  decentraliziranih  funkcija  osno vnih 
škola za  2010. godinu , 

 
AD – 17 PRIJEDLOG ODLUKA O KRITERIJIMA, MJERILIMA  
              I NAČINU FINNCIRANJA  DECENTRALIZIRAINIH 
              FUNKCIJA  SREDNJIH ŠKOLA I U ČENIČKIH DOMOVA  
             ZA 2010. GODINU 
 

            Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske županije Ivan Jakovčić.  
            Skupština  je bez  rasprave  sa  23 glasova  «ZA», bez glasova  «PROTIV» i bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  
 
                                                   O D L U K U   
 
o kriterijima, mjerilima i na činu financiranja decentraliziranih  funkcija  sredn jih  škola i  
učeničkih  domova za  2010. godinu 

 
AD - 18 

                a. Prijedlog  Rješenja o  razrješen ju  člana Školskog odbora 
                    Medicinske škole Pula, 

 b. Prijedlog  Rješenja o imenovanju  člana Školskog odbora 
     Medicinske škole Pula, 

 
      Predlagatelj za ovu  točku dnevnog reda je Komisija za izbor i imenovanja. 
      Skupština je bez  rasprava  sa  23 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i bez 
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela : 
 

a) RJEŠENJE 
o razrješenju člana Školskog odbora Medicinske škole Pula 

 
1. Spomenka Bistričić razrješuje se od članstva u Školskom odboru Medicinske škole Pula 
zbog odlaska u mirovinu. 
 
2. Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u "Službenim novinama Istarske županije." 

b) RJEŠENJE 
o imenovanju člana Školskog odbora Medicinske škole Pula 

 
1. dr. Srećko Perinić, r. 14.01.1969.g. u Zadru, imenuje se za člana Školskog odbora 
Medicinske škole Pula umjesto razriješene članice Spomenke Bistričić. 
 
2. Mandat imenovanog člana Školskog odbora iz točke 1. traje do isteka vremena na koje je 
imenovana razriješena članica Školskog odbora. 
 
3. Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u "Službenim novinama Istarske županije". 
 AD -19. 

a. Prijedlog  Rješenja o  razrješenju  člana Školskog odbora  
    Industrijsko – obrtni čke škole Pul, 
b. Prijedlog  Rješenja o imenovanju  člana Školskog odbora 
    Medicinske škole Pula 
 

       Predlagatelj za ovu  točku dnevnog reda je Komisija za izbor i imenovanja. 
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      Skupština je bez  rasprava  sa  23 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i bez 
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela : 

 
a) RJEŠENJE 

o razrješenju članova Školskog odbora Industrijsko-obrtni čke škole Pula 
 

 
         1. Viktor Lazarić i Sanja Bolković razrješuju se od članstva u Školskom odboru 
Industrijsko - obrtničke škole Pula. 
 

2. Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u "Službenim novinama Istarske 
županije." 

 
b) RJEŠENJE 

o imenovanju članova Školskog odbora Industrijsko-obrtni čke škole Pula 
1. Nako Bakija, r. 25.11.1955.g. u Puli, sa prebivalištem u Puli, Kukuljevićeva 5, imenuje se 
za člana Školskog odbora Industrijsko - obrtničke škole  Pula umjesto razriješenog člana 
Viktora Lazarića. 
                            
2. Cvjetko Vretenar, r. 19.06.1947.g. u Pazinu, sa prebivalištem u Puli, Kochova 12 imenuje 
se za člana Školskog odbora Industrijsko - obrtničke škole  Pula umjesto razriješene članice 
Sanje Bolković. 
 
3. Mandat imenovanih članova Školskog odbora iz točke 1. i 2. traje do isteka vremena na 
koje su imenovani razriješeni članovi Školskog odbora. 
 
4. Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u "Službenim novinama Istarske županije". 

 
      AD . 20.             

a. Prijedlog  Rješenja o  razrješenju  člana Školskog odbora  
    Talijanske  srednje  škole  Dante Alighieri Pul a – Scuola  Media 
    Superiore Italiana  Dante Alighieri Pola , 

      b. Prijedlog  Rješenja o imenovanju  člana Školskog odbora 
          Talijanske srednje  škole Dante Alighieri  Pula – Scuola Media 
          Superiore   Italiana Dante Alighieri Pola , 

        
       Predlagatelj za ovu  točku dnevnog reda je Komisija za izbor i imenovanja. 
      Skupština je bez  rasprava  sa  23 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i bez 
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela : 
 

a) RJEŠENJE 
o razrješenju članice Školskog odbora Talijanske srednje škole Dan te Alighieri Pula - 

Scuola Media Superiore Italiana Dante Alighieri Pol a 
 

1. Maja Lazar razrješuje se od članstva u školskom odboru Talijanske srednje škole Dante 
Alighieri Pula - Scuola Media Superiore Italiana Pola. 
 
2. Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u "Službenim novinama Istarske županije." 

b) RJEŠENJE 
o imenovanju člana Školskog odbora Talijanske srednje škole Dante  Alighieri Pula - 

Scuola Media Superiore Italiana Dante Alighieri Pol a 
 

 



 30 

1. Mauro Hervat, r. 04.03.1972.g. u Puli, sa prebivalištem u Medulinu, Premantura, Munte 
26, imenuje se za člana školskog odbora Talijanske srednje škole Dante Alighieri Pula - 
Scuola Media Superiore Italiana Dante Alighieri Pola 
  umjesto razriješene članice Maje Lazar. 
 
2. Mandat imenovanog člana školskog odbora iz točke 1. traje do isteka vremena na koje je 
imenovana razriješena članica školskog odbora. 
 
3. Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u "Službenim novinama Istarske županije". 
 
         AD- 21. 

 a.  Prijedlog  Rješenja o  razrješenju  člana Školskog Domskog 
      odbora U čeničkog doma Pula, 
b.  Prijedlog  Rješenja o imenovanju  člana Domskog odbora 
     Učeničkog doma  Pula, 

 
       Predlagatelj za ovu  točku dnevnog reda je Komisija za izbor i imenovanja. 
      Skupština je bez  rasprava  sa  23 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i bez 
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela : 
 

                                 a)  R J E Š E N J E 
o razrješenju  člana Školskog Domskog odbora U čeničkog doma Pula 

 
1. Bernard Zenzerović razrješuje se od članstva u Domskom odboru Učeničkog doma Pula 
zbog nedolaska na sjednice Domskog odbora. 
 
2. Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u "Službenim novinama Istarske županije." 

b) RJEŠENJE 
o imenovanju članice Domskog odbora U čeničkog doma Pula 

 
1. Martina Duras Pauletić, r. 02.12.1979.g. u Puli, sa prebivalištem u Puli, Škokovica 34, 
imenuje se za članicu Domskog odbora Učeničkog doma Pula umjesto razriješenog člana 
Bernarda Zenzerovića. 
 
2. Mandat imenovane članice Domskog odbora iz točke 1. traje do isteka vremena na koje je 
imenovan razriješeni član Domskog odbora. 
 
3. Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u "Službenim novinama Istarske županije". 
 
        AD - 22.  

          a.  Prijedlog  Rješenja o  razrješenju  člana Školskog odbora 
               Osnovne škole  Divši ći, 

   b.   Prijedlog  Rješenja o imenovanju  člana Školskog odbora 
         Osnovne škole  Divši ći, 

 
      Predlagatelj za ovu  točku dnevnog reda je Komisija za izbor i imenovanja. 
      Skupština je bez  rasprava  sa  23 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i bez 
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela : 
 

a) RJEŠENJE 
o razrješenju člana Školskog odbora Osnovne škole Divši ći 

 
1. Milan Čubrilo razrješuje se od članstva u Školskom odboru Osnovne škole Divšići zbog 
imenovanja na funkciju vršitelja dužnosti ravnatelja škole. 
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2. Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u "Službenim novinama Istarske županije." 
 

b)  RJEŠENJE 
o imenovanju članice Školskog odbora Osnovne škole Divši ći 

 
1. Nadia Vale - Kablar, r. 24.09.1960.g. u Puli, učiteljica glazbene kulture imenuje se za 
članicu Školskog odbora Osnovne škole Divšići umjesto razriješenog člana Milana Čubrilo. 
 
2. Mandat imenovane članice Školskog odbora iz točke 1. traje do isteka vremena na koje je 
imenovan razriješeni član Školskog odbora. 
 
3. Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u "Službenim novinama Istarske županije". 
 
        AD - 23. 

  a      Prijedlog  Rješenja o  razrješenju  člana Školskog odbora 
         OŠ  Marčana,   

                   b.    Prijedlog  Rješenja o imen ovanju  člana Školskog odbora  
                          Osnovne škole  OŠ Mar čana  
          
      Predlagatelj za ovu  točku dnevnog reda je Komisija za izbor i imenovanja. 
      Skupština je bez  rasprava  sa  23 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i bez 
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela :              
 

a) RJEŠENJE 
o razrješenju člana Školskog odbora  OŠ Mar čana, Marčana 

1. Srñan Kuftić razrješuje se članstva u Školskom odboru OŠ Marčana, Marčana na osobni 
zahtjev. 
 
2. Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u "Službenim novinama Istarske županije" 

b) RJEŠENJE 
o imenovanju člana Školskog odbora OŠ Mar čana  

 
1. Predrag Pliško imenuju se za člana Školskog odbora OŠ Marčana, umjesto razriješenog 
člana Srñana Kuftića. 
 
2. Mandat imenovanog člana Školskog odbora iz točke 1. traje do isteka vremena na koje je 
imenovan razriješen član Školskog odbora. 
 
3. Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u "Službenim novinama Istarske županije". 
 
 Ovime je  dnevni  red iscrpljen. 
 Predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje 11.sjednicu Skupštine Istarske županije.  

Sjednica je zaključen u  21,40  sati.  
 

SKRAĆENI ZAPISNIK  VODIO :              PREDSJEDNIK ŽSIŽ : 
 

IVAN KLARIĆ             DINO KOZLEVAC 
 

  
 
 
 
 
 


